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^“do^o u.. Povej nekaj lepega
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

POOBLAŠČENI
PRODAJALEC

Pekama Haubi's 
Ljubljanska ulica 2 
6310 Izola
Tržnica Izola

Nagradna igra!
Vsak teden v poletju! Vožnja 
z ladjo Subaquatic za 2 osebi!

Gioco a premiai
Tutte le settimane in estate!

Guida turistka in Subaquatk per 2 persone!

•A4-A- - Podrobnosti o nagradni igri najdete v pekami Heubi's. Le ipecificuiari del gioco le trovile in pmettrrii.

Se dobro, da je predsednik Tito 
pokojnik že skoraj tri desetletja
Če bi maršal bil danes živ bi ga zagotovo častili bolj kot pred pol stoletja. Družba vzorčnih ljudi in 
častilcev različnih kultov je namreč kot narejena za tovrstne oblastnike. Razlika je le v tem, da je nekoč 
na koncu čaščenja bila ideja, danes pa je denar. Vse ostalo je isto ali še huje.
(Mef) Kult potrošništva je morda le 
vrh ledene gore. Koga častijo današ
nje generacije: Velike trgovce, izdel
ke di marca, dogodke v nakupoval
nih centrov in seveda televizijo. 
Ampak, častijo še marsikaj drugega. 
Naprimer hrano. Nekaj tako vsak
danjega o čemer niti rimski filozofi, 
ki so živeli v družbi požrešnih, niso 
napisali niti enega pametnega dela. 
Pri nas pa so kuharice najbolj brane 
kjige, Jamie in Nigella sta najbolj gle
dana televizijska oddaja, kuhanje je 
postalo najpogostejša tema pogovo
rov srednješolcev moškega spola.

Potem je tukaj kultu uspešnosti. Kdo 
ima večji avto, lepše urejeno stanova
nje, kdo pozna več pomembnih ljudi, 
kdo se s kom druži, kdo je vabljen na 
partije, o kom pišejo časopisi. Kult 
uspešnosti je državno verificiran, saj 
ustanavljamo karierne centre, našte
vamo najbolj bogate in pišemo knji
ge o ljudeh, ki niso vredni niti vrstice 
v časopisu. S kulti je pač tako. Kult 
je nad razumom, tako vsaj pravijo ti
sti, ki so nas stlačili v to družbo, zato 
da ne bi bili družba nekega drugega 
kulta, takšnega ki ga je poznal ves 
svet. Kulta, ki je, verjeli ali ne, trdil.

da obstajata bratstvo in enotnost in 
da je srečna država, ki ima takšno 
mladino. Takratna mladina je zdaj 
v srednjih letih in živi med samimi 
kulti, vključno s kultom otrok. Otroci 
so postali naš novi Tito. Vozimo jih v 
vrtec, jih fotografiramo na prvem na
stopu, vozimo jih k baletu in jih fo
tografiramo na prvem plesu, vozimo 
jih k nogometu in jih fotografiramo 
na prvi tekmi. Naši otroci so postali 
najbolj fotografirana ge
neracija v zgodovini sve
ta. Tito je v primerjavi z 
njimi čisti vajenec.

Miss
Vsi so čakali na kakšno biondo, 

na koncu pa sem jaz postala 
Miss Italia nel mondo.

Veste, za miss ni važno kakšna je, 
niti kakšne ima lase, 

in sploh ni važno če kaj zna, 
važno je, da je iz Izole doma.

Jaz pa sem lepa in imam še stas, 
študiram farmacijo, znam pet na glas, 

imam nastop in močen ego, 
ker pač prihajam iz družine Piego. 

Očitno je to naredilo velik vtis 
in sem postala najnovejša miss.

Dnevi vina, rib in olja
Prvi izolski poletni praznik se bo 
zgodil 12. in 13. junija v starem 
mestnem jedru. Podrobnejši pro
gram sledi, bralcem pa zastavljamo 
vprašanje: Ali se vam ne zdi, da bi 
bilo bolje, če bi tudi Ribiški praznik 
premaknili nazaj v avgust?

IY/I 0X0 IX/lAXX

tel. 05/ 640 42 53 • Industrijska 11 • Izola

El BANKA KOPER komunala
izo/a-eo/a

Obratovalni čas odlagališča
PONEDEUEK-PETEK: 8.00 - 19.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

Dežurna služba
V DELOVNEM ČASU - tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

(24 UR) TEL.: 041/650 375Pogrebna služba
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Zmeda na prekmursko izolski poroki

Če bi hoteli biti uvidevni do vseh bi rekli, da so do zmede pripeljali ne
kateri nesporazumi v organizaciji, če hočemo biti pošteni pa je treba 
povedati, da je bila takoimenovana “prekmurska poroka”, ki smo jo do
živeli v soboto, 30. maja, na Manziolijevem trgu, dokaz popolne priredi
tveno organizacijske zmede v naši občini.
Za začetek lahko ugotovimo, da Izolani o dogodkih sploh niso bili obve
ščeni, še manj so o njem vedeli lastniki gostinskih lokalov ob in na Man
ziolijevem trgu, ki so nenadoma dobili konkurenco v obliki gostincev in 
cateringa iz Prekmurja. Potem je bilo na odru na kratko slišati skupino 
Langa in medtem, ko so mimoidoči z začudenjem ugotavljali, da priredi
tev nima prav nič promocijskega, ampak gre za normalno ponudbo, ki jo 
je treba plačati, sta od nekod prišla dva para maldoporočencev, ki ju je v 
bližnji Manziolijevi palači poročil sam župan dr. Tomislav Klokočovnik. 
Medtem se je na odru pripravljala naslednja glasbena skupina, a za igranje 
ni bilo časa, saj je takoj po opravljenem obredu prekmurskih parov že bila 
na vrsti naslednja “klasična” poroka. Potem so mladoporočenci odšli na 
kosilo za njimi pa so se odpravili še muzikanti, ki pa jim v hotelu Marina, 
kamor so se napotili pač niso dovolili igrati, saj so imeli tam teraso zasede
no s svojimi gosti.
Delavci izolskega Centra za kulturo, ki so postavili ozvočenje so le nemoč
no čakali na kakšnega nastopajočega, gasilci, ki naj bi varovali množico 
ljudi so se dolgočasili, domači gostinci pa so se čudili sardelam na žaru, ki 
jih je pripravljal gostinec z drugega konca Slovenije, da o slučajnih mimo
idočih, ki so presenečeno ugotavljali, da v prehrambeni ponudbi ni nič kaj 
prekmurskega niti ne govorimo.Seveda ni zmanjkalo različnih pojasnil, kaj 
se je dogajalo: eni so trdili, da je vse skupaj sooorganiziral podžupan Bojan 
Zadel, ki pa pravi, da so za zmedo krivi organizatorji iz Centra za kulturo 
in TlC-a, gostinci pravijo, da ni mogoče takšne prireditve organizirati v 
dveh dneh, v upravni enoti in policiji pa so itak zavrnili vlogo za priglasitev 
prireditve na Lonki, ker so bili organizatorji, kdorkoli je že to bil, enostav
no prepozni. Tisti, ki imajo dovolj izkušenj s prireditvami pa pravijo, da je 
v bistvu šlo za komercialno prireditev, ki so jo želeli prikazati kot promocij
sko in dejansko omogočiti poceni poroko v turističnem mestu. d.m.

Vrtnarstvo Cedra
,»*\APSK£ STORITVE IN TPGOVINA

POSEZONSKA 
RAZPRODAJA 

DREVES IN GRMOVNIC

40% POPUST
od 1.6. do 13.6.09

Vrtnarstvo Cedra d.o.o.
Cankarjev drevored 29, Izola 
tel.: 6418 227 / gsmOSI 345 569

Evropske volitve 2009
V nedeljo izbiramo evropske poslance
V nedeljo bodo v Sloveniji druge volitve poslancev v Evropski parlament, kjer bo 
1,7 milijona volilnih upravičencev izbiralo sedem evropskih poslancev.

Za glasove volivcev se poteguje 12 kandidatnih list, in sicer: NSi, 
Stranka mladih Slovenije (SMS), SLS, Krščanski socialisti Slove
nije (KSS), SD, Združeni zeleni, DeSUS, SDS, Zares, Neodvisna li
sta za pravice bolnikov, LDS in SNS. Kandidatke in kandidati lahko 
volivce nagovarjajo še do petka do polnoči, ko bo začel veljati volilni 
molk, ki bo trajal do zaprtja volišč, torej do nedelje do 19. ure. V tem 
času ni dovoljena nikakršna propaganda z namenom vplivanja na 
odločitev volivk in volivcev.
Od torka, 2. junija, pa do četrtka, 4. junija, že potekajo predčasne 
volitve za tiste, ki se volitev v nedeljo ne bodo mogli udeležiti. 
Povejmo, da volilna udeležba v torek in sredo, vsaj v Izoli, ni bila 
posebej obetavna, saj je možnost predčasnih volitev izkoristilo 
vsega nekaj več kot 40 volivcev, kar daje slutiti tudi na slabo ude
ležbo na nedeljskih volitvah. To je verjetno tudi posledica skromne 
predvolilne propagande, ki je bolj ali manj formalna z nekaj plakati 
in kakšno zloženko na dom, kar priča, da stranke nimajo prav veliko 
denarja za te namene.
V nedeljo ob 7. uri se bo po Sloveniji odprlo približno 3.400 volišč, 
zaprla pa se bodo ob 19. uri. Glasuje se tako, da volivec na glasov
nici obkroži zaporedno številko liste. Na listi, za katero je gla
soval, lahko označi tudi kandidata, ki mu daje prednostni glas 
pred drugimi na listi. Delni neuradni izidi evropskih volitev bodo 
sicer znani v nedeljo po 22. uri, saj lahko začnejo volilni organi ugo
tovljeni izid glasovanja sporočati šele po zaprtju vseh volišč v vseh 
državah članicah EU-ja.
Ker je pri volitvah v Evropski parlament vsa Slovenija ena sama vo
lilna enota, mora posamezna lista za izvolitev svojega kandidata 
zbrati vsaj 14 odstotkov oddanih glasov. Pri dodelitvi mandatov na 
posamezni listi se upošteva vrstni red kandidatov na listi oziroma 
število preferenčnih glasov. Ko bodo znani uradni izidi volitev, bo 
mandate novoizvoljenih evropskih poslancev najprej potrdil državni 
zbor, nato pa jih bo na konstitutivni seji, ki bo predvidoma 13. julija, 
potrdil še Evropski parlament.

Zdravi in zadovoljni zdravstveni delavci
Splošna bolnišnica Izola in izolski zdravstveni dom ter Zavod za zdravstveno 
varstvo Koper so letošnji svetovni da gibanja obeležili s skupnim projektom 
Zdravi in zadovoljni zdravstveni delavci, ki se je odvijal na trgu ob vratih - 
bivši tržnici Lonka v Izoli. Na prvo tovrstno skupno prireditev so povabili 
zaposlene in njihove družinske člane ter ostale, ki so želeli doživeti katero 
od zanimivih aktivnosti in obenem preveriti svojo telesno kondicijo. Namen 
projekta je bil, da bi jih z različnimi aktivnostmi spodbudili k razmišljanju o 
pomenu zdravega življenjskega sloga, o pomenu telesne aktivnosti za zdra
vje in dobro počutje, s tem večjo produktivnost, motivacijo in zadovoljstvo. 
Tako se je bilo mogoče udeležiti testa hoje na 2 kilometra, potekala je tele
sna aktivnost ob glasbi, predstavili so nordijsko hojo, računali indeks tele
sne mase ter odstotek telesne maščobe in svetovali o zdravem življenjskem 
slogu,svetovali o varni zaščiti pred sončnimi žarki, vsem pa postregli z zdra
vo malico in napitkom. Prireditev je zelo lepo uspela, odzvalo se je veliko 
udeležencev, med njimi je bilo sicer več mimoidočih kot zaposlenih, vendar 
so organizatorji kljub temu zadovoljni. Naredili so pomemben prvi korak za 
promocijo zdravja med zaposlenimi ter za povezovanje med osnovnim in 
sekundarnim nivojem zdravstvenega varstva. Čeprav je organizacija terjala 
kar precej naporov, bo prireditev Zdravi in zadovoljni zdravstveni delavci 
najverjetneje tudi ob prihodnjem svetovnem dnevu gibanja.
Koordinator v Zdravstvenem domu Izola Taja Benčič Ribarič, dip. san. inž.
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Hvalospevi ob turistični strategiji 
in zaskrbljenost ob garažni hiši
tokrat prvič pred avtomatiziranimi televizijskimi kamerami.
Pri obravnavi dnevnega reda so svet
niki potrdili umik „odioka o občinski 
upravi", ki dejansko spreminja le na
zive nekaterih delovnih mest, dodali 
pa so sprejemanje novih prostorskih 
dokumentov za območje obrtno stano
vanjske cone v Izoli in informacijo o od
govoru občine Izola na tožbo podjetja 
Marinvestd.o.o.

Kruh od petih, časopis od treh
Začelo se je dokaj rutinsko, s spre
jetjem Zaključnega računa prora
čuna Občine Izola za leto 2008, po 
skrajšanem postopku pa so sprejeli 
tudi spremembe Odloka o ureditvi 
cestnega prometa v občini Izola, s 
katerim se uveljavljajo nove globe 
v evrih, pristojnost izdaje dovolilnic 
pa prenaša na Urad za gospodarske 
javne službe, gospodarstvo, turizem 
in promet. Dugače povedano: ker 
so bile nekatere kazni za prekrške 
še vedno v tolarjih se je dogajalo, 
da so občani sami pretvarjali te ka
zni v evre in ker je pri tem prihajalo 
do minimalnih odstopanj, urad pa 
mora vse take finančne posle voditi 
natančno, se je dogajalo, da so mo
rali dodatno izterjati po nekaj evrov 
ali celo cente, kar je seveda povsem 
nesmotrno početje. Iz odloka velja 
omeniti še člene, ki govorijo o tem, 
kdaj je dovoljena dostava v starem 
delu mesta. Odlok pravi, da je hitro 
pokvarljivo blago dovoljeno dosta
viti od petih dalje, časopise pa od 
treh ponoči, vendar tako, da ne 
povzročamo dodatnega hrupa.

Razprave o 500 evrih
Sledila je točka dnevnega reda, ki 
jo je pospremilo obsežno gradivo v 
katerem so bile navedene vse oko
liščine in vrednosti prodaje določe
nih parcel v lasti občine zainteresi
ranim kupcem. Človek bi pomislil, 
da gre za prodaje, ki bodo pomagale 
občinskemu proračunu k preživetju 
a v resnici se zdi, da je bilo v neka
terih primerih s prodajo več stroš
kov kot zaslužka. Tako so za 5.000 
evrov prodali del dvorišča, dvorišče 
velikosti 3 kvadratne metre za 500 
evrov, shramba velikosti manj kot 
kvadratni meter pa za približno 
enak denar. Sledilo je še dvorišče ali 
dve, potem pa se je zapletlo glede 
dokumentacije, ki jo dobijo svet
niki, ki je sicer obsežna, vendar iz 
nje ni moč razbrati kaj točno občina 
prodaja, pa tudi nekateri predlogi 
sklepov niso bili dobro pripravljeni, 
zato je župan odločanje o preostalih 
predlogih prodaje preložil na na
slednjo sejo.

Izola vzdrži še 5.000 turistov
Večja in daljša vsebinska razprava 
je bila ob dveh točkah s področja 
turizma, in sicer najprej pri obrav
navi Odloka o ustanovitvi javnega 
gospodarskega zavoda za turizem. 
Pred leti smo v Izoli sicer že usta
novili nekaj podobnega z imenom 
Lokalna turistična organizacija LTO, 
imenovali smo tudi direktorja (Pe- 
treš Zvonko / LDS ), vendar ta de
jansko nikoli ni zaživela pač pa je 
občina turistični denar usmerila v 
gospodarsko interesno združenje, 
kjer je, ob hotelirjih imela 90 odstot
ni delež in svojega direktorja. Zdaj 
so se menda tudi v tej organizaciji 
odločili, da tako ne gre več naprej 
in so podprli izstop občine iz giz-a, 
seveda pa se ne odrekajo skupnemu 
izolskemu in regijskemu nastopanju 
na turističnih trgih. Potem je prišla 
na vrsto razprava o kadrih za ta novi 
javni zavod in klasična ugotovitev, 
da bomo brez pravih ljudi dobili 
še nekaj uradnikov več ali pa stare 
uradnike na novem naslovu.
Tudi zato so že na sejah teles občin
skega sveta predlagali, da se razpra
va o ustanovitvi javnega zavoda za 
turizem združi z razpravo o Strate
giji razvoja turizma v občini Izola 
do leta 2015, ki je bila prav tako v 
prvi obravnavi. Kot je poudaril Peter 
Vesenjak, direktor podjetja Hosting, 
ki je izdelalo ta strateški dokument, 
je lahko vsaka oblika organiziranja 
turizma prava, treba je predvsem 
razmišljati o vsebini in kadrih. Pred
stavitev dokumenta je bila deležna 
pohval številnih svetnikov, čeprav 
v resnici ni bila nič posebnega. 
Takšne pač morajo biti predstavi
tve dokumentov, vendar jih izolski 
občinski svetniki v glavnem niso 
vajeni, kar se je nekajkrat pokazalo 
tudi na tej seji, še posebej ob prodaji 
zemljišč in predstavitvi sprememb 
prostorskih dokumentov za obrtno 
stanovanjsko cono. Iz predstavitve 
strategije razvoja turizma je vide
ti, da so pripravljalci, po kritičnih 
ocenah predlaganega dokumenta,

prisluhnili javnosti in turističnim 
delavcem ter temeljito prevetrili svoj 
predlog.
Iz predstavitve velja spomniti na 
predlog snovalcev strategije, ki tr
dijo, da Izola še ni dosegla kritične 
mase, ko bi turizem res postal no
silec gospodarskega razvoja, zato 
so prepričani, da bi mirno prenesla 
še dodatnih 5.000 ležišč, seveda ob 
spremljevalnih programih, pred
vsem v obliki bazenov in rekrea
cijskih površin. Nekdanji državni 
sekretar za turizem in direktor 
podjetja, ki je pred letom ali dve- 
mi dobro prestrašilo hrvaške turi
stične delavce z napovedjo gradnje 
velikega turističnega kompleksa v 
Trebinju, v republiki Srbski, nekaj 
korakov od Dubrovnika, je svetni
ke nekoliko presenetil tudi s svojim 
razmišljanjem o gradnji apartmajev.

Povedal je, da apartmaji, ki jih ob 
vsaki investiciji predvidijo vlagatelji, 
ki največkrat niso turistična podje
tja, sami po sebi niso nevarni za nek 
kraj. Nevarni postanejo takrat, ko se 
spremenijo v vikend stanovaja in ne 
opravljajo več svoje turistične funk
cije. Zato je, po njegovem, boj proti 
apartmajem nepotreben. Treba se 
je boriti za to, da vse kapacitete, od 
hotelskih sob do apartmajev, služijo 
turizmu in so čimbolj zapolnjene, 
saj bo to koristilo celemu kraju. 
Zaradi smiselne povezave med enim 
in drugim dokumentom, so svetni
ki sprejeli odločitev, da se Odlok o 
ustanovitvi javnega gospodarskega 
zavoda za turizem v drugem branju 
obravnava po 90-dnevni razpravi, 
Strategija razvoja turizma, ki naka
zuje določene rešitve glede uprav
ljanja pa po 60-dnevni razpravi.

Evropski denar za pomole
Po premoru so svetniki z večino gla
sov potrdili dokument identifikacije 
investicijskega projekta za ribiško 
infrastrukturo, na temelju katere
ga bo občina Izola kandidirala za 
evropska sredstva. Gre za projekt 
s katerim bomo popravili severni 
(carinski) in ribiški pomol, del 
mandrača, mali pomol ter obalo 
vse do Bariere in tako omogočili 
boljše pogoje preostalim izolskim 
poklicnim ribičem.
(nadaljevanje na 5. strani)

MOŠT^f
Parecag 31, tel.: 041 607 594

VELIKA IZBIRA OKRASNIH 
RASTLIN:

za balkone, vrtove, ttPiran
cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, verben, daliet, 
enoletnic...

PaaissJ '
ODPRTO VSAKDAN, RAZEN NEDELJE
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Od boga, občine in turistov 
pozabljena Koprska ulica
Prejšnji teden so stanovalci Ljubljanske ulice pripravili slovesnost ob postavitvi novih hišnih grbov, Za to starodavno, 
predvsem aristokratsko prakso, so se odločili iz več razlogov, malo zato, da bi poživili ulico, malo zato, ker je umetnik 
Marjan Motoh, ki te grbe izdeluje, sam predstavnik ulice, a glavni razlog, bi lahko rekli, je predvsem druženje.
Vsak izgovor je dober za fešto in vsaka 
festa je dobra za dodatno promocijo 
mesta. Smo, konec koncev, mediteran
sko mestece, in v mediteranskih me
stecih ljudje pričakujejo vrvež, smeh, 
tekanje po ulicah, vonj po brodetu in 
glasbo. Ne, ne pričakujejo spalnega 
naselja. Tega lahko dobijo tudi doma.

Ker pa Ljubljanska ulica ni edina v 
starem mestnem jedru, bi bilo lepo 
videti, če bi se to zgodilo še kje. 
Znani so dogodki, ki jih pripravljajo 
v Tartinijevi ulici, druge pa so kar 
v “defenzivi”. Med te sodi tudi Ko
prska ulica, „sestrska“ Ljubljanski 
ulici, saj takorekoč potekata z roko 
v roki od tržnice pa vse do Manzi- 
olijevega trga. Še pred nekaj leti je 
bila ulica povsem mrtva, danes pa 
ni tako. Danes je to ulica polna tr
govin, ateljejev in delavnic, postala 
je priljubljena sprehajalna pot, a 
žal le tistih, ki zanjo vedo. Med te 
pa žal ne moremo šteti ne turistov, 
niti turističnih vodičev, očitno pa 
niti tistih, ki skrbijo za promocijo 
naše Občine, na takšen ali drugačen 
način.
Toda, zakaj je tako? Malo smo pov
prašali trgovce v ulici, in tudi sami 
ne vedo odgovora. Nekateri menijo, 
da bi lahko del krivde padel tudi na 
enega od lokalov na začetku ulice, 
ki se je s teraso tako razširil, da je 
onemogočil prehod ne le večjim 
skupinam, temveč tudi invalidskim

vozičkom, da o možnosti dostave 
niti ne govorimo. So se pa stvari 
očitno uredile, saj zdaj oba lokala 
tvorita prav lepo uverturo v Koprsko 
ulico.
Očitno so težave drugje. Lastniki 
trgovin se sicer trudijo, da ulici do
dajo svoj pečat, pa naj bo to z ole
andri pred vhodom v trgovine, pa z 
raznimi prepoznavnimi znaki, pri 
ateljeju Judit pa so se tudi odloči
li za postavitev grba nad vhodom. 
Kamen menda le še čaka primeren 
motiv za klesanje, slavnostno pa naj 
bi ga razgrnili čez mesec dni.

Del Koprske razpada
Vsekakor pa svoje pri tej zgodbi 
doda razpadajoča hiša, ki ne vz
buja nikakršnega zaupanja. To je 
tista na vogalu med Ulico Ob Stari 
Bolnišnici in Koprsko, ki so ji pred 
petnajstimi leti, ko so pretlakovali 
ulico, prekopali ..fondamente", in to

na tak način, da se je začela zelo ne
varno nagibati proti ulici. Razume
mo lahko, da do tega lahko pride, 
in razumemo tudi, da je postavitev 
železnih tramov lahko začasna reši
tev težave, a to je le začasna rešitev. 
Gravitaciji se nikamor ne mudi, in 
počasi svoje delo opravlja, na hiši 
pa je že opaziti velike, za pest široke 
špranje, na vrhu je nekaj „korcev“, 
ki komaj čakajo, da se predajo tež- 
nostni sili. Marija Godina, ki ima 
ravno čez cesto svoj atelje, je prepri
čana, da so hiši s podporniki onemo
gočili, da pade v smer Ulice ob Stari 
Bolnišnici, zato pa se bo lepega dne 
zrušila čez Koprsko. Tudi »varnos
tni ventil", oziroma zabetoniran kos 
stekla, katerega naloga je, da opozo
ri prisotne, da je čas, da se umakne
jo, ni rešitev. Rešitev bi morda bolj 
poznali pri gradbenem podjetju, ki 
je vso to zadevo zakuhalo a tega ne 
prizna in se z lastnikom že leta toža- 
ri po sodiščih, ali pa na Občini Izola, 
kjer že več kot desetletje nihče ni 
resno vzel opozoril sosedov in me
dijev. In, kot je povedala naša sogo
vornica, je tudi župan Klokočovnik 
šele pred kratkim opazil ta ponos 
izolskega restavratorstva, ki samo 
še čaka manjši potresni sunek, da se 
zruši nad sprehajalce.
Martina Zornada, ki v Koprski ulici 
vodi trgovino za male živali, pa je 
pokazala še svoje razočaranje, nad 
tem, da se jih dejansko sploh ne 
upošteva. Pokazala mi je brošuro 
TIG-a, na kateri lahko najdemo ve
čino izolskih trgovin in storitev, a 
niti ene iz Koprske ulice. Pravi, da

11 .v.
Letos poleti brez komarjev!
Kako?
Evo recept: Vzamete en mali Mosquito Block, odvijete 
pokrovček in postavite na polico. Prijeten vonj vas bo 
obvaroval komarjev za en mesec. Mosquito Block - mali 
kozarček s povsem naravnimi sestavinami. Ni treba vtikati v 
električno vtičnico, ni treba ničesar prižigati, dodajati, vstavl
jati, lepiti itd. - samo odvijete pokrovček in odmislite komarje.

In zunaj?

se zaveda, da je potrebno za takšno 
reklamo verjetno tudi kaj plačati, a 
da bi to z veseljem naredila, če bi le 
vedela za to.
»Sredi Izole prodajam izdelke Hill’s, 
a gostje iz kontinenta hodijo po le-te 
v Koper, saj sploh ne vedo za mojo tr
govino. Če pa jo slučajno najdejo, so 
popolnoma presenečeni. Pa menda 
bi lahko vsaj na Sončnem nabrežju 
pri TIC-u imeli kakšno informacijo, 
da obstajamo. Saj je vendarle tudi to 
del turistične ponudbe", je prepriča
na Martina Zornada.
Kaj torej narediti s Koprsko ulico? 
Snežiča Krajnc, ki je s svojim ate
ljejem v Koprsko prišla med prvimi, 
trdi, da je stanje mnogo boljše kot 
včasih, ter da je treba za promocijo 
najprej poskrbeti pri sebi, šele nato 
pa zahtevati kaj od ostalih. In ver
jetno je tudi tukaj del resnice. Toda, 
tudi sedaj je ulica že dovolj zanimi
va, da bi lahko skozi zapeljali kakš
no skupino turistov. Mogoče ne bi 
bilo narobe niti to, da bi odgovor
ni pri Centru za kulturo šport in 
prireditve pomislili, da bi za fešto 
Oljk, rib in vina nekaj stojnic po
stavili v Koprsko.
Morda pa je na koncu le krivo to, kar 
pravi tudi Judita Miško. Ulici manj
ka en gostinski lokal. Lokal je pač 
razlog, da se v ulici ljudje ustavijo, 
gneča pa vedno privabi še večjo gne
čo. Mediteran, jasno.

Aljoša Mislej

NOVO: Preprosto nataknete zapestnico Mosquito Block. 
Plastična zapestnica vsebuje naravne učinkovine, ki 
odganjajo komarje.
Mosquito Block tudi v obliki gela po piku.
Mosquito Block so varni naravni izdelki, ki so dermatolo
ško in mikrobiološko testirani.

Kristanov trg 1 ■ tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 ■ 15.00 
V,______________  sreda: 8.30 -15.00/16,00-19.00 sobota: 8.30 ■ 12.00
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Občinski svetniki so na četrtkovi seji v 
drugem branju sprejeli Odlok o občin
skem podrobnem prostorskem načrtu 
za območje živilske industrije ob Južni 
cesti, kamor naj bi se preselil Delama
ris, del pa bi bil namenjen Agrariji. V 
tem odloku je bila posebej pomembna 
varovalka s katero se prepreči morebit
no spreminjanje tega območja v stano
vanjsko, kot se to dogaja v soseščini.

Sledila je razprava in odločanje o 
ureditvenem načrtu Pošta, ki v bi
stvu omogoča gradnjo podzemne 
garažne hiše in gradnjo objektov 
nad njo. Kot je že znano naj bi tako 
dobili podzemno garažo za nekaj 
več kot 700 avtomobilov, spreme
njen pa je prometni režim, saj 
bodo po novem vsa vozila vstopala 
in izstopala iz garaže na Cankar
jevem drevoredu, brez dodatnega 
izhoda v ulico Ob starem zidovju. 
Na predlog Socialnih demokratov so 
svetniki iglasovali amandma o zni
žanju etažnost objektov neposred
no ob Cankarjevem drevoredu, 
kar se nekaterim svetnikom sicer 
zdi odveč, saj so nekatere obstoječe 
stavbe že zdaj v višini predlaganih 
novogradenj, ki bodo zaradi aman
dmaja zdaj znižane. Slišati je bilo 
tudi pripombe o pomanjkljivem ob
veščanju ljudi, o slabo pripravljeni

javni obravnavi in predlog za umik 
točke in dodatno obveščanje tam ži
večih krajanov, vendar ta predlog ni 
bil sprejet. Na pobudo Liste Izolani 
za plačilo odškodnine tistim stano
valcem v soseščini, ki bi se jim s to 
gradnjo in delovanjem objekta bi
stveno poslabšali življenjski pogoji 
in na pobudo o morda cenejšem ali 
brezplačnem parkiranju kot obliki 
odškodnine pa je bil sprejet predlog 
Darka Grada (IJN), da se ustanovi 
posebna komisija za nadzor gradnje. 
Navadno komisije ustanavljajo tam, 
kjer ne želijo nič razrešiti, v tem pri
meru pa so spomnili na podobno 
komisijo v Dekanih, ki je ob gradnji 
hitre ceste bila sila učinkovita.

Slišati je bilo tudi predlog o izdaji 
posebne brošure s katero naj bi sta
novalcem v soseščini dali res vse po
trebne informacije o tej gradnji.

Obrtno stanovanjska cona čaka
V nadaljevanju seje so občinski 
svetniki poskrbeli za usklajenost 
prostorskih izvedbenih aktov s pro
storskim delom plana občine Izola 
za obdobje 1986-1990-2000 in tudi 
tukaj dodali nekaj amandmajev. Po
tem pa se je zapletlo ob prvi obrav
navi predloga o spremembah Odlo
ka o prostorskih ureditvenih pogojih 
in zazidalnega načrta za območje 
obrtno stanovanjske cone v Izoli.

Ker sedaj veljavni prostorski doku
menti za to območje, južno od že 
zgrajenih objektov nad Upravno eno
to, ne omogočajo ustreznih prostor
skih rešitev je pobudnik sprememb, 
Galeb gradbeništvo, predlagal spre
membe teh ureditvenih pogojev in 
zazidalnega načrta.
Že v razpravi na telesih občinske
ga sveta je bilo izraženih kar nekaj 
pomislekov predvsem zato, ker je 
bolj ali manj jasno, da gre za grad
njo stanovanjskega naselja, ki 
sicer nosi ime obrtno stanovanj
ska cona. Zato se je zapletlo že pri 
vprašanju o reševanju problema 
parkiranja v tem novem naselju, saj 
javnih parkirnih površin ni dovolj, 
veliko število objektov pa, vsaj po 
obrazložitvah, ni zamišljenih tako, 
da bi imeli vkopane garaže. Predlog, 
da bi garaže uredili v objektu ob hitri 
cesti pa je bil menda zavrnjen že na 
odboru za okolje in prostor. Glede 
na to, da svetniki ustreznih odgovo
rov niso dobili in glede na pozno uro 
bo dokument moral v ponovno prvo 
branje.
Povejmo še, da so se člani Občinske
ga sveta tudi seznanil z informacijo 
o izdelavi državnega prostorskega 
načrta za prenosni plinovod M6 od 
Ajdovščine do Lucije. Plinovod gre 
v precejšnjem delu tudi po zemlji
ščih v izolski občini, zato bo zain
teresirani javnosti predstavljen v 
Kortah 16. junija ob 19.00 uri. Tisti, 
ki imate zemljišča na tej trasi boste 
zagotovo naredili koristno delo, če 
se boste udeležili te predstavitve.

(ur)

SDS
www.sds.si
Dr. Milan Zver je tisti ministerza šolstvo in šport, kije med drugim uvedel brezplačni 
vrtec za drugega otroka in brezplačno malico za dijake. Ima dve hčeri in je ponosni 
dedek vnukinji in vnuku. V prostem času igra nogomet, tenis in šah.

Dr. Romana Jordan Cizelj je tista slovenska poslanka v Evropskem parlamentu, 
ki je bila po izboru časnika Parliament magazine leta 2007 izbrana za poslanko 
leta na področju energetike.

Zofija Mazej Kukovič je tista ministrica za zdravje, ki je z dokončanjem gradnje nove 
Pediatrične klinike dokazala, daje mogoče investicije v zdravstvu izvajati bistveno 
hitreje, ceneje in pregledneje.

Dragotin Mate je tisti ministerza notranje zadeve, kije med drugim ukinil nepotrebne 
in drage nalepke za vozila.

Mirko Zamernik je nekdanji poslanec, ki je vodil preiskovalno komisijo za ugotovitev 
vzrokov in ozadja napada na novinarja in danes poslanca SDS Mira Petka.

Katja Koren Miklavec je nekdanja vrhunska alpska smučarka z bronasto kolajno 
v slalomu na olimpijskih igrah 1994vLillehammerju.

Mag. Anže Logarje bil prvi Slovenec zaposlen v Evropskem parlamentu. Po vrnitvi 
v Slovenijo je postal direktor Urada vlade RS za komuniciranje, v prvi polovici 2008 
pa je bil uradni govorec slovenskega predsedstva Sveta EU.

Kako glasujem na volitvah 
v parlament EU?
Na volitvah glasujem tako, da:
- obkrožim zaporedno številko pred listo SDS
- ali pa s preferenčnim glasom tako, da poleg številke pred listo SDS obkrožim še 
zaporedno številko pred kandidatom ali kandidatko na listi SDS.
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Marinvest toži občino, občina bo 
zabetonirala kleti, denarja pa ni
V ponedeljek zjutraj je župan Tomislav Klokočovnik sklical tiskovno konferenco, s katero je hotel predvsem razjasniti 
nekatera pereča vprašanja, s katerimi si zadnje časa Občina, tudi po pravici, beli lase.
Začel je z tožbo, ki jo je direktor izol
ske Marine Enrico Calassi vložil proti 
Občini zaradi znanih zdrah okoli po
mola B. Okoli te zadeve je bil Kloko
čovnik zelo jasen, in sicer, da je grad
nja pomola B v pristojnosti Občine, ki 
je pred časom dobila vodno pravico od 
Ministrstva za okolje in prostor. Hotel 
pa je (še enkrat več) omeniti, da po
djetje Marinvest, ki upravlja z Marino, 
sploh ne plačuje koncesije Občini, in 
jim očitno ta kaos, ki je nastal okoli 
pomola B le koristi. Zato ga resnično 
zanima, koliko gospod Calassi sploh 
dolguje Izoli, in vprašanje je, kdaj bo 
Občina prišla do tega denarja. Omenil 
je tudi, da so šli direktorju Marinvesta 
zelo na roko, ko so njemu in njegovim 
pravnikom dovolili vpogled v občinsko 
dokumentacijo, saj so bili pri Marinve- 
stu prepričani, da so bili dokumenti, 
ki jih je vložila bivša županja v zvezi 
z gradnjo pomola B, falsificirani. Ven
dar se je pokazalo, da to ni res in da so 
dokumenti natanko takšni kot so bili 
vloženi na Ministrstvo.

Za blok dvakrat več kot je vreden
Nato se je vsebina tiskovne konferen
ce usmerila k neprofitnemu bloku, 
kjer pa naj bi bilo stanje na svoj način 
podobno temu v zvezi z marino. Po 
mnenju župna nekomu očitno nastala 
zmeda ustreza, sicer bi lahko zaplete 
že pred časom rešili. V tem primeru 
gre za uporabno dovoljenje, ki ga blok 
še vedno ni dobil, zaradi petih „črnih“ 
stanovanj v kletni etaži. Za pridobitev 
uporabnega dovoljenja, bi moralo po
djetje, ki je odgovorno za pridobivanje 
dokumentacije v zvezi z blokom, to 
pa je Gorica Leasing, z betonom zaliti 
okna in stanovanja zares spremeniti 
v kleti, a tega še vedno, po treh pre
gledih inšpektorja, niso naredili. Zato, 
pravi Klokočovnik, bodo zadevo vzeli 
v svoje roke in takoimenovana stano
vanja v takoimenovani kleti, ki je v 
bistvu pritličje, zabetonirali kar sami, 
pa bo kar bo.

To pa seveda ne bo šlo brez težav, saj 
ima Občina Izola z Gorico Leasing 
sklenjeno pogodbo o soinvestitorstvu, 
Gorica Leasing pa skrbi za papirnato 
logistiko v zvezi z gradnjo bloka. 
Župan je sicer omenil, da je takšno 
sodelovanje nekoliko nenavadno, saj 
je eden od soinvestitorjev za projekt 
ravno leasing podjetje, a da v času, ko 
se je šele začelo njegovo županova
nje, niso imeli razloga, da bi pogodbo 
spreminjali.
Še najbolj zaskrbljujoč pa je podatek, 
da bo morala Občina Izola, ko bo blok 
postal operativen, začeti z odplačeva
njem leasinga soinvestitorju (Gorica 
Leasing), obrok pa bo znašal, po pr
votnih izračunih, okoli 45.000 evrov 
na mesec za naslednjih 20 let. Tako bo 
morala Občina, za projekt, vreden vse
ga 4 milijone evrov, na koncu odplača
ti poldrugo vrednost investicije, torej 
skoraj 11 milionov evrov. To ..mesečno 
rento" je treba prišteti obroku v višini
15.000 evrov mesečnega leasinga, ki 
ga občina že odplačuje podjetju Go
rica Leasing, kar naj bi, po besedah 
župana, že zadostovalo za poslovanje 
tega podjetja naslednjih 20 let. Ob tem 
ne smemo pozabiti, da je bil blok po
stavljen na občinskem zemljišču.

1.500.000 za stanovanja
Občina bo sicer skušala nekaj tega 
denarja pridobiti s prodajo petih nad

standardnih stanovanj, od katerih 
pričakujejo okoli milijon do milijon 
in pol evrov. Povedal je še, da še 
vedno upajo, da si bodo izboljšali 
pogajalski položaj, saj vse obve
znosti iz pogodbe, s strani soinve
stitorja, menda niso izpolnjene. Pa 
še praktična novica za tiste, ki na ta 
stanovanja čakajo: Če bo občina res 
storila to kar napoveduje naj bi bila 
stanovanja vseljiva “že” junija ali ju
lija meseca.

Lobiranje za komunalni prispevek
Nato je župan Tomislav Klokočov
nik povedal, da so ugotovili, da kar 
nekaj podjetji, ki imajo sedež v obrt
ni in industrijski coni, ni plačalo ko
munalnega prispevka. Pogoj, da po
djetju ni treba plačati tega prispevka 
ga je, da ga Občina tega oprosti. 
Zupan ne ve, kako je do tega prišlo, 
je pa vrednost teh „dariT‘ skoraj mi
lijon evrov. Ob tem je še dodal, da je 
to očitno praksa, saj je eden od svet
nikov za to, da bi „pravilno“ glasoval 
za postavitev garažne hiše, zahteval, 
da bi bilo podjetje, ki bo to investici
jo upravljalo, ravno tako razbreme
njeno plačila komunalnega prispev
ka. Skratka, kot ocenjuje župan, se 
je prvič zgodilo, da izolskega občin
skega sveta ne vodi gradbeni lobi. 
Sicer pa bo garažna hiša predvido
ma zgrajena jeseni naslednje leto. 
Kakorkoli obrnemo, dejstvo je, da se 
je Občina Izola znašla v kar opaznih 
finančnih težavah. Če je glede tožbe 
podjetja Marinvest med Občinsko 
upravo zaznati nek spodoben opti
mizem, ga glede neprofitnega bloka 
ni bilo opaziti. 45.000 evrov meseč
nega odplačevanja pa je za Občino, 
kot je izolska, ogromen zalogaj. Naj 
samo povemo, da je Občina na raz
pisu za vse poletne prireditve razde
lila vsega 40.000 evrov sredstev, za 
Ribiški praznik pa 30.000. Zdaj pa bi 
morali plačevati Ribiški in pol vsak 
mesec. Slednjega se sicer ne bi bra
nili, a nič ne de. Imamo zato blok, ki 
ga moramo „na črno" še zabetonira
ti, da bo končno postal uporaben.

Aljoša Mislej

Poglabljanje (zaenkrat) ne smrdi
Čeprav smo bili prepričani, da bo ob poglabljanju zaliva Izola smr
dela kot greznica se to ni zgodilo. Priznamo: zmotili smo se.

Še o seji OS
Priznanja in nagrade
Pred koncem četrtkove seje so ob
činski svetniki sprejeli predlog, da 
se Priznanje občine Izola v obliki 
plakete z zlatim grbom Občine 
Izola in ustrezno listino za leto 
2009 dodeli Mestni knjižnici Izola 
za izjemno delo na področju kultu
re, izobraževanja, vzgoje, spodbu
janja prostovoljstva in vseživljenj
skega učenja. Mestna knjižnica je 
lani praznovala 50 let delovanja in 
ker lani priznanj sploh nismo po
deljevali je takšen sklep več kot na 
mestu. Denarno nagrado Občine 
Izola v višini 2.1000 evrov bruto z 
ustrezno listino za leto 2009 pa bo 
prejel Anton Pavlovčič za izjemno 
delo na področju modelatorstva in 
letalstva. Anton Pavlovčič je dolgo
letni delavec Mehanotehnike, eden 
od veteranov letalskih konstruktor
jev v Sloveniji in eden najbolj yna- 
nih letalskih in ladijskih modelarjev, 
njegove načrte objavljajo strokovne 
revije s področja tehnike, njegovo 
stanovanje pa je pravi letalski mu
zej. In prav pri urejanju muyeja 
slovenskega letalskega konstruktor- 
stva je Pavlovčičev prispevek zelo 
pomemben.

Komisija za priveze in spor z marino
Prav ob koncu seje je Občinski svet 
potrdil predlog Komisije za mandat
na vprašanja, volitve in imenovanja, 
da se v posebno Komisijo za spre
mljanje izvajanja javne službe 
imenujejo Mario Gergeta, Vinko 
Žužek in Sandro Valenti. Komisija 
je sicer petčlanska, dva člana naj bi 
po sprejetem odloku o občinskem 
pristanišču, bila predstavnika izva
jalca službe, vendar so člani komi
sije ocenili, da je neustrezno, da bi 
izvajalci dejansko nadzirali sami 
sebe. Zato predlagajo, da občinski 
svet po skrajšanem postopku po
pravi Odlok in v komisijo, namesto 
njih, imenuje dva predstavnika upo
rabnikov, v najslabšem primeru pa 
naj Komunala v komisijo imenuje 
druga dva kandidata in ne tista, ki 
bosta ta dela opravljala po službeni 
dolžnosti.

Skrivnosti ni bilo
Čisto za konec pa so ugasnile televi
zijske kamere, še preostala novinar
ka je zapustila dvorano in svetniki 
so v roke dobili informacijo o tožbi 
podjetja Marinvest in o odgovoru 
Občine Izola na to tožbo. Glede na 
to, da odvetnika Občine Izola ni bilo 
na sejo je župan le povedal nekaj 
splošnih informacij, ki jih svetniki v 
glavnem že poznajo, novost je mor
da le zahteva po izločitvi sodnice, ki 
so jo podali občinski odvetniki, vse 
ostalo pa je bilo že dolgo znano.
Še preden so svetniki uspeli prebrati 
gradivo so ga strokovne službe po
brale, tako da dejansko niso izvedeli 
nič novega. Vsekakor se bodo sodni 
mlini spet zavrteli. Upamo lahko, da 
v smer, ki ne bo pomenila izpraznje- 
nje občinskega proračuna. ur
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Občina ima se mesec dni časa, da 
ljudem vme denar za telefonijo
Občina je sicer že pred časom dobila nakazan denar za povračilo vlaganj v telefonijo na podeželju, vendar se zdi, da ga je 
malo “obračala" in ga bodo upravičenci prejeli šele čez nekaj dni.
Dolgo je trajalo dokler sta država In Telekom 
priznala, da so nekateri občani pravzaprav 
gradili njihovo infrastrukturo in je bil spre
jet zakon o vračanju denarja, ki so ga ljudje, 
predvsem na podeželju, vlagali v gradnjo 
telekomunikacijskega omrežja.

Po zakonu so upravičenci do vračila 
vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje fizične osebe, organizaci
je fizičnih oseb, lokalne skupnosti 
in njihovi pravni nasledniki. To so 
končni upravičenci, ki so sklenili 
pogodbo neposredno s PTT in so 
poslali zahtevek za vračilo nepo
sredno državnemu pravobranilstvu. 
Druga vrsta primerov pa je, ko so lo
kalne skupnosti sklepale primarne, 
krovne pogodbe s PTT organizacija
mi, nadalje pa so lokalne skupnosti 
sklenile pogodbe s končnimi upo
rabniki. V tem primeru občina vrača 
denar, ki ga prejme od SOD-a, kon
čnim upravičencem v sorazmerju z 
njihovimi vlaganji.
Končni upravičenci, katerim se vra
ča, so lahko fizične in pravne osebe. 
Državni organi niso pravne osebe, 
temveč le organi pravnih oseb, njim 
se ne vrača. Občina je upravičenec 
in se ji vrača.

Kriza, delavci in sindikalizem 
Poslanec Franco Juri, Občinska odbora 
Zares nova politika Izola in Koper so 
v ponedeljek zvečer organizirali javni 
pogovor pod naslovom Kriza in delavci, 
novi odzivi sindikalizma..

Poslanskega večera so se kot vablje
ni gostje udeležili ugledni sindikal
ni voditelji Dušan Semolič (ZSSS), 
Boris Mazalin (predsednik Konfe
deracije Sindikati 90) in Peter Maj
cen (Sindikati 90). Posveta pa sta se 
udeležila tudi Zaresova kandidata za 
EU poslanca Felicita Medved in Peter 
Česnik.
Dušan Semolič je v svojem nagovo
ru najprej poudaril pomen EU volitev 
in nato zavrnil možnosti, da bi se sin
dikati lahko organizirali kot politična 
stranka in poudaril, da mora pač v 
trenutni situaciji vsak odigrati svojo 
vlogo, tako vlada, kot politične stran
ke in pa sindikati.
Boris Mazalin je opozoril da so 
sindikati večkrat neuspešno posku
šali vzpostaviti dialog med delavci 
in managerji. Ta dialog je namreč v 
zadnjem času postal skorajda nemo
goč, saj so delavci s svojimi 500 eur 
plačami popolnoma neenakovreden 
sogovornik managerjem, ki zaslužijo 
krepko nad 10.000 eur.
Peter Majcen se je posvetil pred
vsem lokalni situaciji. Opozoril je na 
osnovne pravice delavcev in na to, da

In zakaj se vračanje denarja, ki je 
prišel na občinski račun že lani, tako 
vleče? Zato, ker je treba vsakemu 
upravičencu izdati samostojen akt, 
zaradi načela varstva pravic strank 
in pravice do pritožbe. Gre namreč 
lahko za popolnoma različna dejan
ska stanja in okoliščine, pri čemer je 
treba vsaki stranki zagotoviti indivi
dualno obravnavanje.
Izolska občina je lani na svoj račun 
dobila nekaj več kot 744 tisoč Eu- 
rov, od Krajevnih skupnosti pa so 
Korte dobile največ in sicer 43 tisoč 
eurov, Jagodje Dobrava pa nekaj 
manj kot 20 tisočakov. Bilo je kar 
nekaj pripomb krajanov, ki so denar 
pričakovali že lani a ga niso dobili, 
pa tudi letos so že morah podpisati

izjave, da je njihov zahtevek ustre
zen a denarja še vedno ni bilo.
Kot je povedal Marino Kleva, tajnik 
KS Korte so že decembra meseca 
prvi upravičenci dobili sredstva po
vrnjena v dveh poravnavah, skupno 
pa je upravičencev več kot 370. Vlo
ženih je bilo tudi 11 zahtevkov za 
povračilo sredstev, porabljenih za 
priključitev na telefonsko omrežje 
od leta 1982. Od teh jih je bilo do 
sedaj uspešno rešenih 6, za dva se 
še čaka, da jih bodo rešili, za ostale 
pa je bilo ugotovljeno, da niso bili 
upravičeni. Tako nekateri čakajo na 
ta denar že skoraj 30 let, a končno je 
decembra meseca le prišlo tudi do 
prvih poravnav.
"Zdaj na poravnave čaka še nekaj 
več kot 370 upmvčiencev, od tega 
jih je 70 iz Kort, ki bodo dobili vsak 
okoli 300 evrov, nato pa še velika 
runda 302 upravičencev, za katere 
pa je pripravljenih 2.200 evrov na 
glavo", pravi Marino Kleva, tajnik 
komisije, ki se ukvarja s to proble
matiko, ki se vleče že vse od leta 
2004. A zdaj bo poglavje končno 
zaprto, kajti Občina ima le še mesec 
dni časa, da te obveznosti do svojih 
krajanov zares poravna.

Aljoša M.

Radioamaterji niso za odpis
V času, ko se vsak mule lahko vsak trenutek z navadnim telefoninom poveže z znancem na drugem koncu sveta se zdi, da je radioama
terjem odbila zadnja ura. Pa ni tako, pravijo v izolskem radio klubu, kjer so izobrazili petnajst novih članov.
Radio Klub Izola deluje že več kot 
štiri desetletja, prostore za oddaja
nje imajo v skladišču Krajevne sku
pnosti Jagodje, kjer jim gredo vsa 
leta zelo na roko, po novem pa ima
jo prostore za sestanke in izobraže
vanje tudi v prostorih ob OŠ Livade, 
kjer pa, zaradi bližine javnih objek
tov nimajo oddajnikov.

^ j
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so sindikati s strani delavcev obtože
ni, da niso naredili dovolj. Opozoril 
je na pereče stanje v Luki Koper, prav 
tako pa okrcal napovedane ukrepe o 
odpuščanju odvečnih tehničnih in 
administrativnih delavcev v Bolnici 
Izola.
Poslanec Franco Juri je večer zaklju
čil s sporočilom vsem Izolankam in 
Izolanom, da bo odslej vsak ponede
ljek od 11.00 do 12.00 na razpola
go prav njim, saj je v prostorih OO 
Zares nova politika Izola, Plenči- 
čeva ulica 3, odprl svojo poslansko 
pisarno.

Prav glede slednjega je bilo vča
sih slišati kakšno pripombo, 
vendar, kot pojasnjuje dolgolet
ni radioamater Mirko Maglica, 
danes ne uporabljajo več tako 
močnih oddajnikov pa tudi lju
dje so spoznali, da tako velike 
nevarnosti, kot so jo omenjali 
nekateri, dejansko ni. Danes 
uporabljajo oddajnike moči do 
1 kilowata saj velja načelo, da je 
treba s čimmanjšo močjo poslati 
signal čimdlje.
Pred dnevi so pripravili nadalje
valni tečaj za pridobitev naziva 
radioamaterja A, kar pomeni, da 
imajo kar 16 novih radioamater
jev. Od tega je 12 Izolanov, štir
je pa so člani Radijskega kluba 
v Piranu s katerim izolski klub 
zelo dobro sodeluje.
Ob tem je zanimivo spoznanje, 
da tako pridobljen naziv pri nas 
ne zadošča za pridobitev dovo
ljenja za uporabo tovrstnih na
prav na plovilih, medtem ko na 
Hrvaškem ta izpit povsem zado
šča. Očitno mora nekdo povleči 
še kaj denarja od morjeplovcev.

Radioamaterji so bili in so še 
vedno pomemben del organov 
za zaščito in reševanje. Njihova 
pomoč je neizmerno pomembna 
v primeru naravnih nesreč, ko 
zmanjka elektrike in ko ni signa
la za mobilno telefonijo.
Sicer pa so ob zaključku tečaja 
pripravili srečanje in zakusko ter 
na ta način že xST'EJ'S 
najavili pripra-  ̂
ve na prazno-/^/ 
vanje 50 letnice!
tega izolskega) _______
društva.
(ur.)

V spomin
Rado Muženič
Utihnila je radijska postaja S54V 
s katero se je zadnja leta oglašal 
naš član Rado Muženič, eden ti
stih, ki so se nam pridružili pred 
dobrim desetrletjem. Bil je vzo
ren član, ki je vedno iskal nove 
poti v življenju in v stvareh, ki so 
ga veselile.

Radio klub Izola
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Nekoč smo imeli dva drugoligaša
Nogomet

Namizni tenis

Izolski nogomet je na dnu
Potem ko so nogometaši Avtoplusa iz 
Kort dokaj nesrečno izpadli iz tretjeli- 
gaškega prvenstva je izolski nogomet 
doživel še zadnji „milostni“ udarec in 
pristal povsem na dnu slovenske nogo
metne scene. Občina, kije nekoč imela 
ekipo, ki je nastopala celo v evropskem 
pokalu danes ne premore niti tretje- 
ligaške ekipe in celo v Primorski ligi 
bomo imeli le člansko moštvo iz Kort.

Po besedah tajnika MNZ Koper, 
Alda Babiča, ekipa Bonifika Izo
la, ki si je v primorski ligi zagoto
vila naslov viceprvaka, uradno ne 
obstaja in tako tudi napredovati ne 
more. Namreč, z izključitvijo dru- 
goligaša Bonifika Izola so dejansko 
izključili iz tekmovanja tudi njiho
vo drugo moštvo, ki je nastopalo v 
Primorski ligi. Vendar pa so ekipi 
dovolili nastopanje zgolj zato, da 
ne bi bilo število nastopajočih ekip 
neparno in da ne bi Izola ostala 
povsem brez članskega nogometa. 
Toda, zdaj je prvenstvo končano 
in tudi „mlajše“ Bonifika Izole 
uradno ni več. Kako bodo ravnali 
v MNK Izola, ki je tako ostala brez 
članskega moštva, še nismo izve
deli. Vemo pa, da ni nič boljši po
ložaj v mlajših selekcijah. Mladinci 
bi morali izpasti iz drugoligaškega 
prvenstva a so jih k sreči obdržali 
kadeti, ki so drugi na lestvici prav 
tako drugoligaškega kadetskega 
prvenstva in so tako reševali pred 
izpadom še mladinsko ekipo. To 
pa še ni vse. Izpadla je tudi ekipa 
U14, tako da za tolažbo, ob kade
tih, ostajajo pravzaprav le otroci v 
selekciji U10.
Tako se dokaj neslavno dogaja tudi 
Juventusova nogometna šola, ki 
doslej očitno ni dala kakšnih po
sebnih rezultatov. Nekateri imajo 
pripombe na posamezne trenerje, 
bolj verjetno pa je, da so rezultati 
posledica splošnega stanja v klubu, 
ki po avanturi imenovani Bonifika 
verjetno res ni dobro.

Nesrečen izpad Avtoplusa
Ekipa Kort je drugi del prvenstva 
odigrala zelo dobro, s prihodom 
trenerja Patariča se je zdelo, da se 
bodo uspešno izognili dnu lestvice, 
toda znagovale so tudi druge ekipe 
iz dna, nekatere prav nepričakova
no, in na koncu so Kortežani zasedli 
celo zadnje mesto, če ne upošteva
mo ekipe Tabora iz Sežane, ki je iz
stopila iz tekmovanja. Prav gotovo je 
moštvo Kort, vsaj po imenih in igrah 
v drugem delu, vredno tretjeligaš- 
kega ali celo drugoligaškega ranga 
tekmovanja. Toda, imena so eno, 
treniranje in nastopanje pa drugo, 
tako da se Kortežani z drugoligaško 
ekipo vračajo na derbije s hriba, kjer 
bodo imeli za nasprotnike ekipi Ga- 
žona in Koštabone.
3. SNL zahod
Rezultati 26. kroga, 31.05.09 
Krka : Slovan 9:2 (4:1)
J. Dekani : Roltek Dob 2:1 (0:1) 
Kalcer Vodoterm : Kranj 3:2 (1:1) 
Tolmin : Tinex Šenčur 0:2 (0:1) 
Kamnik : Sava Kranj 2:0 (1:0)
Brda : Avtoplus Korte 4:0 (1:0) 
Končna lestvica
1. Tinex Šenčur 25 19 3 3 66:20 60
2. Jadran Dekani 25 15 6 4 56:30 51
3. K.Vodoterm 25 15 2 8 56:33 47
4. Krka 25 14 3 8 52:37 45
5. Brda 25 11 5 9 38:28 38
6. Kranj 25 11 5 9 36:26 38
7. Roltek Dob 25 8 8 9 41:40 32
8. Sava Kranj 25 9 4 12 33:48 31
9. Tolmin 25 8 4 13 33:37 28
10. Kamnik 25 7 6 12 27:40 27
11. Slovan 25 8 3 14 29:58 27

Erik Paulin prvi

V soboto je na reki potekalo 26. 
mednarodno prvenstvo mesta 
reke. V kategoriji najmlajših 
dečkov do 10 let je prepričljivo 
zmagal Erik Paulin. V finalu je 
3:1 premagal Vidačeka iz Va
raždinskega Željezničarja. Na 
glavni turnir med 32 najboljših 
se je uvrstil še matej germek. Pri 
najmljaših deklicah se je med 
8 najboljših uvrstila Nežka Ko
cjančič.
Uvrstitev na glavni turnir in med 
8 najboljših je uspela pri kadetih 
tudi Admirju Muratoviču.

POGLED S STRANI
iše: Žarko Kovačič

Koprčanom ni uspelo, državni 
naslov so osvojili Velenjčani. 
Polna dvorana je morala priznati 
poraz. Veliko igric je bilo pred 
finalno tekmo. Vsi delegirani 
sodniški pari, so se kot za stavo 
tako ali drugače poškodovali in 
odpovedali sojenje, podobno so 
se obnašali tudi delegati tekme. 
Vendar pa, za poraz domačih ni
sta bila nič kriva, ne sodnika, ne 
delegat. Ponovno je svoje dodal 
trener Obrvan, katerega je moral 
»stražiti« varnostnik. Državni 
naslov, je zagotovo lepa nagrada 
za 50. obletnico kluba. Žal pa 
Velenjčanom ni uspelo v finalu 
pokala EHF. Morda preveč utru
jeni, so tekmo izgubili že po de
setih minutah, v katerih so zadeli 
gol le dvakrat. V nadaljevanju so 
sicer skušali stvari obrniti, ven
dar pa več kot do sprejemljivega 
poraza ni šlo. Zastor nad roko
metnim prvenstvom je spuščen, 
prihaja pa čas novih igric. Že po 
tekmi v Kopru se je izvedelo, da 
»krvnik« Dobelšek prestopa k 
avtomobilistom. Trener Obrvan 
zaradi kazni tudi zapušča Vele-

V soboto so imeli v izolskem 
Arrigoniju zaključni turnir učen
ci in učenke, ki so letpos obisko
vali namiznoteniško šolo.
Pri dečkih je prvo mesto osvojil 
Matija Novel pred Danom Sla
pnikom in Aleksom Kovačem. 
Lea Paulin je bila prva med de
klicami. Drugo mesto je osvojila 
Leonela Kolatahi, tretje pa Kala 
Hasanagič. Vsi sodelujoči so pri
kazali zadovoljivo znanje in se 
na koncu veselili ob podelitvi 
zasluženih priznanj.
V nedeljo je v Logatcu potekal
1. TOP 8 RS za mlajše kadete 
in kadetinje. V prvo kvalitetno 
skupino je bila poklicana Urška 
Čokelj. S šestimi porazi in eno 
zmago je osvojila končno za
dnje, osmo, mesto kar je krepko 
pod pričakovanji. Tokrat res ni 
bil njen dan.
V drugi kvaliteni skupini je Ka
tarina Sterchi osvojila zelo do
bro peto mesto ali skupno trinaj
sto mesto. Uvrstitev je še pose
bej dobra, če upoštevamo, da je 
Katarina prišla v drugo skupino 
kot rezerva.
Kot rezerva je v tretjo skupino 
prišla tudi Nežka Kocjančič in 
presenetila s četrim mestom in 
dobro igro.
Pri mlajših kadetih je v drugi 
kvaliteni skupini Erik Paulin 
osvojil četrto mesto ali skupno 
dvanajsto mesto, kar je mesto 
višje kot je bil uvrščen na lestvici 
pred turnirjem.

nje in odhaja v Zagreb. Ker ima 
še veljavno pogodbo bo moral 
oditi brez dodatnih nagrad. Raz
širil se je tudi glas, da v Koper 
prihaja Lino Červar. Cimosova 
uprava sicer prisega na Tomin
ca, toda kjer je dim.....Nekoliko
sicer stvar čudi, namreč tudi v 
Celju naj bi se zanimali za hr
vaškega selektorja. Tudi njihova 
uprava prisega na Tislja, toda .... 
Seveda niso samo trenerji tisti, 
ki se bodo selili. Veliko večji pro
met bo med igralci. Nekaj imen 
je že znanih. Celjane bodo okre
pili Pajovič, Zorman in »Izolan« 
Vugrinec. Pajovič in Zorman se 
veselo vračajo iz Španije, saj sta 
s Ciudad Realom zopet evropska 
klubska prvaka, premagali pa so 
Kavtičnikov Kiel. Po končanem 
prvenstvu, pa prihaja v ospredje 
reprezentanca. Nič kaj vesele 
novice za selektorja Požuna. Na
stop so odpovedali Škof, Pajovič 
in Kavtičnik. Priprave so pričeli 
v torek, že v soboto pa se bodo 
predstavili na Dnevu rokometa. 
Naporna dva meseca jih čaka
ta, igrali bodo proti Belorusom, 
Nemcem in Bolgarom. Velik vlo
žek za osvojitev drugega mesta v 
skupini. EP 2010 bo v Avstriji in 
ob uspehu jih bo sigurno spre
mljalo veliko naših navijačev. 
Športna Izola diha že poletno. 
Nekoliko sta stvari popestrila 
nov športni par. On nogometaš, 
ona rokometašica, oba pa repre
zentanta.
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13. Avtopl. Korte 25 6 5 14 25:45 23
14. Tabor Sežana 13 1 3 9 7:38 6

Primorska nogometna liga
Moštvo Bonifika - Izola, ki ga se
stavljajo igralci MNK Izola, ki niso 
bili vključeni v drugoligaško ekipo 
Bonifike, je namreč z dobrimi igra
mi v drugem delu prvenstva na dru
gem mestu lestvice a jim to očitno 
nič ne pomaga, saj ekipe uradno ni 
več.
Rezultati
Gažon: Košana: 2:0 (1:0)
Portorož Piran: Obala: 5:0 (2:0) 
Bilje: Škou Nagode: 2:1 (2:0) 
Ankaran Hrvatini: Idrija: 2:0 (1:0)
Bonifika Izola: EPIC ECO Postojna: 
2:0 (1:0)

Jadranje

Najboljše je ostalo doma
V treh dneh zadnjega vikenda v maju, 
ko je vreme dokazovalo, da smo še 
vedno v spomladanskih mesecih, so 
jadralci imeli vetrove kot se spodobi, 
za regato na kateri se dokončno odlo
ča o mladinskih ekipah, ki nas bodo 
zastopale na letošnjih prvenstvih. 
Prvi dan je presenetil kar nekaj ja
dralcev, ki so se na morje pred Izo
lo odpravili že v poletnih jadralnih 
opravah. Mrzla burja, vsled katere je 
bilo na regatnem polju kar nekaj pre- 
mraženih mladenk in mladeničev, je 
pokazala, da so med jadralkami in 
jadralci v razredu laser 4.7, najbolje 
pripravljeni tekmovalci kluba gosti
telja, Burje. To so potrdili še v soboto 
in nedeljo, ko je vreme poskrbelo še 
za popolnjen izbor vetrovnih pogo
jev. Prireditelj je skupaj spravil pod 
streho pet jadranj v razredu optimist 
in fireball (slednji razred se je regati 
pridružil v soboto) ter šest preizku
šenj v razredu laser 4.7.
Med 91. optimisti so na zadnji izbir
ni regati slavili: 1. Benjamin Vadnai 
(HUN), 2. Domen Vasic Stepančič 
(Burja) in 3. Marko Radman (Izola). 
Med dekleti pa: 1. Lea Janežič (Burja),
2. Eva Veber (Burja) in 3. Eva Peternelj 
(Jadro). Med najmlajšimi (kadeti) so 
tokrat največ pokazali: 1. Jonatan Vad
nai (HUN), 2. Toni Vrščaj (Črnomelj) 
in 3. Martin Peternelj (Jadro).
V konkurenci 21. tekmovalk in tekmo

valcev mladinskega razreda laser 4.7, 
so ponovno v ospredju tekmovalci Bur
je. V skupni in fantovski razvrstitvi je 
brez težav zmagal Jakob Božič, šest 
točk za njim je regato končal njegov 
klubski tekmec Tim Podlogar (oba 
Burja), kot tretji pa je regato končal 
Timotej Rot (Pirat). Med dekleti pa 
je bila popolna prevlada domačih ja
dralk: 1. Urška Košir, 2. Nina Vovk in
3. Kirn Pletikos (vse Burja).
V razredu fireball je tekmovalo deset 
posadk. Najboljša sta bila Mitja Hrva
tin in Željko Planinšič (Burja/Fagar), 
štiri točke več sta si v petih jadranjih 
nabrala Srečo Jadek in Nejc Dolinšek 
(Olimpie), dve točke za njima pa sta 
bila tretja, Dušan Gasparič in Mateja 
Tofani (JK Fireball). (MG)

Slovensko reprezentanco optimistov 
za evropsko prvenstvo, ki bo 4. julija 
v Strunjanu bodo sestavljali: Toni Vr
ščaj, Robert Brumec, Dan Poljšak, 
Eva Veber, Matjaž Puh, Lea Jane
žič, Eva Peternelj, Dylan Tidd, Blaž 
Novak, Vitjan Bužan, Gregor Gulič, 
Urša Kraševac, Lara Ros in Lin Ple
tikos (na sliki skupaj z reprezentanti 
za svetovno prvenstvo)
Slovensko reprezentanco optimistov 
za svetovno prvenstvo, ki bo 4. avgu
sta v Riu de Janeiru bodo sestavljali: 
Maks Vrščaj, Peter janežič, Marko 
Radman, Žan Luka Zelko in Do
men Stepančič.

V Medenbliku na Nizozemskem se
je končala tradicionalna mednarod
na jadralna regata za svetovni pokal. 
Od slovenskih posadk sta tja odpo
tovali le dve posadki v razredu 470. 
Mlada Izolana, Mitja Mikulin in Se
bastjan Prinčič sta zasedla 39 me
sto in dosegla nekaj dobrih uvrsti
tev po regatah, med drugim sta bila 
enkrat peta, enkrat šesta in dvakrat 
sedma, vendar sta imela tudi preveč 
slabih uvrstitev, tako da sta bila da
leč od prve deseterice, ki je vozila 
tudi regato za medalje. Mikulin in 
Prinčič bosta že v petek nastopila 
tudi na Evropskem prvenstvu, ki bo 
na avstrijskem jezeru Traunsee v 
dneh od 5 to 14 junija. Ženska po
sadka Tina Mrak - Veronika Macarol 
pa se je zaradi šolskih obveznosti 
odrekla nastopu v Medenblicku in 
na Evropskem prvenstvu.

V soboto, 30.maja 2009, so se Izolske 
minirokometašice letnik 1998 udele
žile mednarodnega turnirja ZASAVJE 
CUP 09 v Hrastniku.
V predtekmovanju so se pomerile z 
dvema ekipama. Dve tekmi so zmaga
le in eno izgubile za gol. Na koncu se 
je izkazalo, da bi bil ta gol potreben za 
uvrstitev v finale in boj za prva tri me
sta na turnirju. Tako so se uvrstile na 
4-6 mesto med petnajstimi ekipami 
v njihovi kategoriji. Igrale so: Baruca 
Anamarija, Budiša Dajana, Čendak 
Enea, Drinič Soraja, Jurič Anja, Jurič 
Silvija, Kilough Sonja, Maslo Lara, 
Peharc Lana in Stancar Nika

Balinanje

Tudi v balinanju smo še nedavno im 
eli superligaša, zdaj pa dve izolski 
ekipi igrata v 1 ligi Slovenske Istre, 
ena pa v drugi oziroma v četrti in 
peti ligi balinarskega prvenstva. V 
Izoli tako ni več vrhunskega balina
nja, imamo pa lokalni derbi, ki se 
bo zgodil prav ta petek, 5. junija na 
balinišču v Izoli.
4. krog 1. lige SLO Istre 
POBEGI Čežarji:TRTA 15:7 
HRVATINLJADRAN Izola 6:16 
KORTE:OLJKA Škofije 14:8 
MLINAR Padna:4. JULIJ 16:6 
Lestvica po 4. krogih:

1. MLINAR Padna 69:19 12+50
2 JADRAN Izola 60:28 12 +32 
3.4. JULIJ 47:41 9+6 
4.0LJKA Škofije 44:44 6 0
5. KORTE 41:47 6 -6
6. POBEGI Čežarji 39:49 3 -10
7. TRTA Sv. Anton 34:54 0 -20
8. HRVATINI 18:70 0 -52

2. liga SLO Istre: 4. krog: 
SLAVČEK:ANTENA 2 14:0 
MAREZIGE: Jagodje-Dobrava 4:10 
PROSTI MODRI VAL 2 
Lestvica po 4. krogih:
1.SLAVČEK 36:6 9 +30
2. MODRI VAL 2 28:14 6 +14
3. Jagodje-Dobrava 27:29 6 -2
4. ANTENA 2 12:30 3 -18
5. MAREZIGE 9:33 0-24

Ženska liga SLO ISTRE - 3. krog: 
TRTA Sv. Ant.JADRAN Izola 12:0 
Lestvica po 3. krogih:
1. ANTENA Portorož 28:8 6 +20
2. GABROVICA 22:14 6+8
3 JADRAN Izola 15:21 6-6
4.TRTA Sv. Anton 16:20 3 -4

Judo

Na Pokalu Duplek ponovno zlati
Lea Knez članica Judo kluba Izole je 
ponovila dobre nastope iz zadnjega 
obdobja in premagala vso konkuren
co, tudi tiste tekmovalke s katerimi 
je do sedaj imela težave ter dosegla 
1. mesto v kat. do 40 kg.

Turnir v virtualnem pretepaštvu

V soboto, 6. junija, bo KIŠD v svojih prostorih ponovno gostil arkadne pre- 
tepaške igre.
Odvijal se bo turnir v najbolj igrani pretepaški igri v Sloveniji in ne samo, 
Street Fighter4 (SF4).
Pričetek turnirja bo ob 15h, prijave pričnejo od 14h dalje za sledeče turnirje: 
- ekipni turnir, 2 VS 2, single turnir
Prijave zbiramo od 14. ure naprej. Prijavnina: 5eur na turnir/tekmovanje. 
Igra se na XBOX 360, dovoljena je uporaba lastnega kontrolerja, bližnjice so 
prepovedane.
Se vidimo!

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/640 0010, fax. 05/ 640 0015, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, Drago Mislej, 
Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard Dečman (foto) 
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika@ mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1,20 EUR. / Polletna naročnina: 29 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffi! Line 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Glasbeniki nastajajo v trikotniku 
učenec, učitelj in starši
Antonije Hajdin je akademski gla
sbenik- violončelist in profesor vi
olončela na Umetniški gimnaziji 
Koper ter na Glasbeni šoli Koper 
(podružnici Izola in Piran)
Rojen je leta 1981 v Zagrebu, kjer je 
pridobil osnovno in srednjo glasbeno 
izobrazbo. Študij je nadaljeval na Aka
demiji za glasbo v istem mestu, pri 
prof. Andreju Petraču, prvem violon
čelistu Orkestra slovenske filharmoni
je. V času študija je, kot eden najbolj 
perspektivnih študentov, prejel šti
pendijo mesta Zagreba. Diplomiral je 
z odliko in z najvišjimi možnimi oce
nami. Njegovo zanimanje se ni ustavi
lo samo pri klasični glasbi, temveč je 
dosegalo različna področja in stile kot 
so rock, funk, free jazz, etno, renesan
sa, avantgarda, itd. Ukvarjal se je tudi 
s komponiranjem.
Šest let je igral v različnih orkestrih: v 
Hrvaškem narodnem gledališču HNK 
Zagreb, kot namestnik vodje v zagre
bškem gledališču »Komedija«, kot prvi 
violončelist v mednarodnem orkestru 
World Peace Orchestra, po uspešno 
opravljeni avdiciji za namestnika vo
dje pa tudi v Simfoničnem orkestru 
hrvaške radio-televizije HRT. Po zelo 
uspešno opravljeni avdiciji se od leta 
2006 izpopolnjuje pri Enricu Bron- 
ziju, prvem violončelistu Milanske 
Scale. Redno koncertira solistično, z 
najzahtevnejšim repertoarjem za vio
lončelo solo in v duu s klavirjem.
Od leta 2005 je profesor violončela 
in komorne igre na Glasbeni šoli Ko
per s svojimi učenci pa je posebej letos 
dosegel izvrstne rezultate na tekmova
njih mladih glasbenikov. Tako nas je 
pred dnevi razveselil z informacijo, da 
so njegove učenke Taja Jamnik in Aja 
Golob, ki obiskujeta glasbeno šolo 
Izola in Rudi Kržič Volčič, ki obiskuje 
Glasbeno šolo Piran izredno uspešno 
nastopile na tekmovanju Daleki akor
di Jadrana v Splitu, kjer so sodelovali 
učenci glasbenih šol vse od Slovenske 
Istre do Črne gore.
Tekmovanje je po oceni sogovornika 
pravičnejše od drugih, saj tekmujejo 
učenci glede na razred, ki ga obiskuje
jo in ne glede na starost. V tem prime
ru se zgodi, da so tisti mladi glasbeni
ki, ki prej pričnejo obiskovati glasbeno 
šolo, v prednosti pred tistimi, ki se ka
sneje odločijo za obiskovanje glasbe
ne šole. Tudi zato so doseženi rezul
tati posebej razveseljivi a ne slučajni, 
saj so učenci Antonijevega razreda 
violončelistov letos prejeli kar 13 na
grad, od tega 10 nagrad učenci izolske 
glasbene šole. V Izoli sicer poučuje 9 
otrok, z vsakim uradno dela 2 krat te
densko in še dodatne vaje. Pravi, da so 
prizadevni in dodaja, da je uspeh od
visen od sodelovanja v trikotniku med 
učencem, učiteljem in starši.

Taja in Aja med čakanjem na nastop v Splitu

Med starejšimi učenci ima Antonije 
tudi Petra Samotorčana, ki je letos 
prejel visoko priznanje, Zlati ključ, 
prav zdaj pa se pripravlja na izpo
polnjevanje v Padovi.
Antonije je sicer mlad pedagog, rad 
posluša tudi druge vrste glasbo, po
sebej metal, letos pa je s prijatelji 
nastopil tudi na prireditvi ob pode
litvi Porina. Njegov nastop si lahko 
ogledate na spletu že v iskalnik za
pišete singrlice in Porin

Slikarska šola dela na ogled postavi
Pri Andragoškem društvu Morje - Univerze za tretje življenjsko obdobje v Izoli že vse od njenega nastanka pred 
dvema letoma deluje tudi SLIKARSKA ŠOLA pod mentorstvom akademske slikarke, Izolanke Martine Žerjal.

Smiljana, ki je tudi 
naša zvesta bralka, je 
povedala: »Človek si 
vse življenje ne vzame 
časa, da bi se ukvarjal 
s slikanjem, potem pa 
prideš v skupino in te 
ta potegne s seboj. Vz
dušje v naši skupini je 
čudovito. Zdi se mi ne
verjetno, da smo v tako 
kratkem času lahko že 
zadovoljne s svojim de
lom.«

Trenutno je v njej osem članic, ki šolo 
obiskujejo že od oktobra, nekatere pa 
že od pomladi lani. V letošnjem mesecu 
juniju so se prvič tudi javno predstavile 
s svojimi slikarskimi deli, akrili na plat
nu. V Mestni knjižnici Izola smo poča
ščeni, da so si za galerijo izbrale prav 
naš kotiček ustvarjalnosti.

Ob priliki postavitve razstave smo čla
nicam postavili nekaj vprašanj o tem, 
kako se počutijo v tej Slikarski šoli in 
kaj jim pomeni slikanje. Prisluhnimo 
njihovim odgovorom!
Silva, ki je tudi tamburašica in mando- 
linistka, je povedala: »Sem začetnica, 
slikam šele od oktobra naprej. Komaj 
čakam, da mine teden in pride spet to
rek, ko imamo Slikarsko šolo. V naši 
skupini vlada prijetno vzdušje, veliko 
je lepe, pozitivne energije. Mentorica 
nam veliko pove in pokaže. Začetki 
so bili seveda težki, kot pri vsaki stva
ri, saj nisem imela pojma, imela sem 
samo veliko željo, da bi tudi jaz nekaj 
naredila. A počasi sem razumela smi
sel tega, kar počnem, ko slikam.« 
Marica takole pripoveduje: »V mla
dosti sem slikala, zato sem seveda 
mislila, da to že obvladam. Lani na 
pomlad sem začela hoditi v Slikarsko 
šolo. Prišla sem v skupino izkušenih 
likovnic in izkazalo se je, da sem total
na amaterka. Od Martine in ostalih te
čajnic sem se veliko naučila, saj so me 
sproti popravljale in mi dajale nasvete. 
Zelo sem hvaležna, da sem prišla v to 
skupino in vesela, da sem ponovno 
začela slikati. Zdaj sem že bolj samo
zavestna pri slikanju.«

Dorica iz Lucije je povedala: »Ojej, jaz 
pa sem hiperaktivna in priporočili so 
mi, naj se ukvarjam s čim takim, pri 
čemer se bom umirila in prizemljila. 
V tej slikarski skupini sem našla svoje 
mesto pod soncem. Martina me spod
buja in mislim, da sem že napredo
vala. Doma sem možu povedala, da 
so torki moji in naj si ta dan kar sam 
skuha kosilo. Torek sem si rezervirala 
kot svoj dan.«
Tatjana: »Ko sem bila še v službi in 
se ukvarjala z družino, si nisem našla 
časa za ta hobi, ki je bil moja velika 
želja že od otroštva. Lepo je, da smo si 
sedaj vzele čas in se začele preizkušati 
v naših mladostnih željah. Mislim, da 
smo vse v skupini zelo samokritične, 
a kljub temu je tudi res, da znamo več 
kot nekdo, ki ni še nikoli držal čopiča 
v roki. Zelo sem hvaležna mentorici 
Martini za njeno potrpežljivost.« 
Danica: »Vedno sem si želela, da bi 
po upokojitvi slikala. Preden se mi je 
ponudila priložnost, je preteklo kar 14 
let od upokojitve. Zdaj, ko je Slikarska 
šola v Izoli, sem si rekla, da bom po

skusila, pa bomo videli, če sem talent 
ali ne. Zaenkrat imam s slikanjem zelo 
veliko veselja!«
Majda pa je skromna in tiha gospa, 
zato so ostale o njej povedale: »Ona 
je naša organizatorka in animator
ka krožka, most med mentorjem in 
društvom Morje. Je zelo samokritič
na. Ona nam pove tudi, kje naj kupi
mo materiale in kdaj so ugodne cene. 
Kuha nam kavo, drugače pa je velik 
ekspert za slikanje cvetja.«

Kot ste lahko prebrali, se vse ženske, 
udeleženke Slikarske šole, zelo dobro 
počutijo v skupini. Povedale so še, da 
so si med seboj zelo blizu ter da so 
povezane. Med njimi ni rivalstva in 
hudobije in vse komaj čakajo na tor
kova dopoldanska triurna srečanja v 
prostoru Univerze za tretje življenjsko 
obdobje v Gregorčičevi ulici 23. Te tor
ke so si izborile zase. Vse tudi upajo, 
da bodo jeseni nadaljevale s slikanjem 
v Martinini Slikarski šoli. Vabljeni ste 
tudi novi Člani! Špela Pahor
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„ Gostj 42. srečanja »Zanimivih Izolanov«, bo 
Žiga Dolher mladi ekonomist in podjetnik. Že kot srednješolec je 
svojo nadarjenost in pronicljivost pri snovanju novih računalniških progra
mov - spremenil v poklic. Je prejemnik nagrade Zlati inovator Slovenije 

za najboljši program leta, Penta 2006 in Mini strežnik 2007. 
Spoznajmo ga skupaj.

Kino Odeon
18.00 VARUHI - Režija: Zack Snyder 

Ob 21.00 LAKOTA - Režija: Steve McQueen______________

Petek, S.junij 2009
Kino Odeon

Ob 18.00 VARUHI -Watchman Režija: Zack Snyder 
Igrajo: Patrick Wilson, Jackie Earle Haley, Malin Akerman, Billy Crudup, Matthew Goode, Jeffrey Dean 
Morgan, Stephen McHattie Režiser vizualnih spektaklov 300 in Zora živih mrtvecev s pomožjo kultnega 
grafičnega romana na velika platna prinaša zgodbo o času in kraju, kjer so superjunaki del vsakdana. Čeprav 
so se zaradi nerazumevanja oblasti številni upokojili, jih skrivnostni umor kolega znova združi. Pod vod
stvom maščevalca pravice Rorschacha odkrijejo zaroto svetovnih razsežnosti, a da bi svet in sebe rešili pred 
pogubo, se morajo podati na nepozabno avanturo, polno vratolomne akcije in osupljivih prizorov.

___ Ob 21.00 LAKOTA - Munger Režija: Steve McQueen_______

Sobota, 6.junij 2009
Palača Manzioli Izola - ob 18.00

»L'allegro zibaldone«
predstava Amaterskega gledališča otroci Le Nuvole italijanske skupnosti 
Bertoki v sodelovanju z Osnovno šolo Pier Paolo Vergerlo il Vecchio. Pred
stavili bodo »II paese di carta«, režija: Edda Viler. V drugem delu predstave 
pa se bodo predstavili tudi mladi pevci.

Italijanska skupnost Dante Alighieri

Kino Odeon
Ob 18.00 VARUHI -Watchman Režija: Zack Snyder 
Ob 21.00 LAKOTA - Munger Režija: Steve McQueen

Nedelja, T.junij 2009
Kino Odeon

Ob 18.00 VARUHI -Watchman Režija: Zack Snyder 
Ob 21.00 LAJF Režija: Vito Taufer 

Igrajo: Tjaša Železnik, Minca Lorenci, Aljoša Koltak, Jagoda Tovirac, Renato Jenček Duhovita drama 
predstavlja življenje treh najstnikov in njihovih staršev, ki se soočajo z zahtevnimi življenjskimi vprašanji 
ljubezni, spolnosti, nosečnosti, patološke materinske navezanosti, kronične alkoholiziranosti, psihološ
kega terorja v družini, najstniške upornosti in sprejemanja odgovornosti za nastale posledice.

Ponedeljek, S.junij 2009
Kulturni dom Izola - ob 19.30

Letna produkcija Šole Z ti klttirO 
mentorja Zdenka Cotiča

Kino Odeon
Ob 18.00 VARUHI-Watchman Režija: Zack Snyder 

Ob 21.00 LAJF Režija: Vito Taufer_________

Torek, 9.junij 2009
Kino Odeon

Ob 18.00 VARUHI -Watchman Režija: Zack Snyder 
Ob 21.00 LAJF Režija: Vito Taufer________

Sreda, IO.junij 200922
Kino Odeon

Ob 19.00 LAJF Režija: Vito Taufer 
Ob 21.00 SIROTIŠNICA - El Orfanato Režija: Juan Antonio Bayona 
Igrajo: Belen Rueda, Fernando Cayo, Roger Princep, Mabel Rivera, Montserrat Carulla, 
Andres Gertrudix, Edgar Viva Stvaritelj Favnovega labirinta Guillermo Del Toro predstav
lja zgodbo nekdanje sirote Laure, ki želi z možem in posvojenim sinom Simonom znova 
urediti sirotišnico, v kateri je odraščala. Kmalu po vselitvi ji Simon prične pripovedovati 
zgodbe o petih nevidnih prijateljih, a Laura temu ne posveča pozornosti, dokler Simon ne 
izgine. Da bi razumela dogajanje, Laura pripelje skupino poznavalcev nadnaravnih poja
vov, toda resnica se skriva na težko doumljivi meji med svetom duhov in realnostjo.

Četrtek, 11.junij 2009
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 

2. predavanje iz niza predavanj na temo VLOGA ŽENSKE V SODOBNI DRUŽBI:

»Zenska in materinstvo danes«
O vlogi ženska-mati, kot so jo ženske prenesle vase in kot jo skupaj z moš
kimi tudi ohranjajo, bo govorila Alenka Rebula. Alenka Rebula je psiholo
ginja in pesnica, avtorica knjig Globine, ki so nas rodile ter Blagor ženskam. 
Diplomirala je iz filozofije, več kot 20 let piše, predava, vodi andragoške 
delavnice.

Kino Odeon
Ob 19.00 STARI, RAD TE IMAM -1 Love You, Man Režija: John Hamburg 
Ob 21.00 SIROTIŠNICA - El Orfanato Režija: Juan Antonio Bayona

galerija INSULA SMREKARJEVA201ZOIA,tel.05/ 641 5303

Vabljeni v Galerijo Insula in Pretorsko palačo 
na otvoritev razstave dveh italijanskih umetnic

FRANCOISECALCAGNO 
MARIA GRAZIA OPRO
ki bo v četrtek, 4. junija 2009 
ob 19. uri v Galeriji Insula v Izoli in 
ob 20. uri v Pretorski palači v Kopru.
Razstava bo na ogled do 18. junija 2009.___________________

Galerija Alga / Kristanovtrgl
V četrtek 4.junija vas ob 19.30 
vabimo na otvoritev 
razstave slik (akril na platno) 
razstavlja

Inga Mijatovic

Galerija Amfora - v Manm izoia
razstava fotografij

Aleš Bravničar
Manziolijeva palača
razstava likovnih del 
Vrtca L’Aquilone in 
Osnovne šole Dante Alighieri Izola
šolsko leto 2008/2009
Razstava bo na ogled do 29. junija 2009.

Banka Koper - Koper Erik Lovko otvoritev
razstave v petek, S.junija ob 12.30

razstava BUMERANGOV, katere so izdelali učenci 6.ain6.b 
razreda OŠ LIVADE IZOLA, pod mentorstvom likovne pedagoginje Ingrid Knez. 

v prostorih MATIČNE KNJIŽNICE IZOLA.

Petek, 12., sobota 13. junij- od 19.00 dalje do 24.00

DNEVI OLJK, VINA IN RIB
Etnološa prireditev v starem mestnem jedru

Ljubljanska, Verdijeva, Alietova ulica in Manziolijev trg.
Bogata ponudba domačh oljkarjev in vinarjev, degustacija vina in oljčega olja. Do

mač kulinarika, ponudba domačga sira_, izdelkov iz oljčega olja in suhega sadja. 
Obiskovalce bodo zabavali : Banda Žuk, Štrace, kvartet Tu i tamo, Putrov- 

ke, Rok Ivančič in Manuel Švron, Moši pevski zbor, harmonikaš.

Dan sonca
Ob dnevu sonca, 28. maja in mednarodnem dnevu okolja, 5. junija promo
cijo zdravja usmerjamo v varnost med poletnim časom, ko smo izpostavljeni 
negativnim vplivom sončnih žarkov, visokim temperaturam, ozonu in nena
zadnje večjemu prometu, poškodbam in vplivom počitniškega in turistične
ga vzdušja. Prav zaradi tega moramo v tem času še dodatno in posebno skrb 
nameniti varnosti in zdravju naših otrok in mladostnikov. Ob tej priložnosti 
Zavod za zdravstveno varstvo Koper in Zdravstveni dom Izola vabita na

PREDAVANJE
v četrtek, 4. junija 2009 ob 17. uri 

v sejni sobi ZDRAVSTVENEGA DOMA Izola

Program:
• Primerna zaščita oči - očala (praktični prikaz očal) - Optika Rio Izola 

(17™ - 1730)
• Kaj sodi v nahrbtnik? (hrana in pijača v vročih mesecih; nevarnosti 

pokvarljivosti, dovolj tekočine, hladna veriga...) - dr. Tamara Poklar Va
tovec, dipl. živ. tehn. (1730- 1800)

• Koristni in škodljivi vplivi sonca na zdravje človeka, posledice iz
postavljanja sončnim žarkom, zaščita, preventiva - splošna priporočila 
- Vok Marko, dr. med., spec. dermatolog (18 - 1830)

• Povišane koncentracije ozona v zraku - doc. dr. Agnes Šomen Joksič, 
univ. dipl. inž. kem. (1830- 1850)

Kontaktni osebi: Taja Benčič Ribarič, ZD Izola, 66 35 005, Nevenka Ražman,
ZZV Koper, 66 30 823, 041 716 346

VLJUDNO VABLJENI. VSTOP JE PROŠTU
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Anketirali bodo vse Izolane nad 69
V zadnjih desetletjih se v Sloveniji v zvezi s problematiko staranja soočamo z vrsto fenomenov, ki terjajo razvoj novih poti pri 
načrtovanju skrbi za zdravje in kvaliteto življenja starejših, Z naraščajočim številom starejših postajajo potrebe po organizaciji 
javnih služb v smislu zadovoljevanja potreb starejših vedno težje obvladljive.
Potrebe starejših ljudi se naglo spremi
njajo. Načrtovalci programov za starejše 
temu ne sledijo, temveč načrtujejo pro
grame le na osnovi ocen in celo tako, 
kot da imajo vsi starejši enake potrebe. 
Starejši ljudje nimajo možnosti vplivati 
na vsebino programov, saj o njih in njiho
vem življenju pogosto odločajo strokovne 
službe in njihovi svojci.

V Zvezi društev upokojencev Slo
venije se tega zavedamo, zato smo 
zasnovah program »STAREJŠI ZA 
STAREJŠE ». V letu 1999 smo z 
vprašalnikom, ki so ga v sodelo
vanju z nekaterimi društvi upoko
jencev zasnovale strokovnjakinje 
Slovenske filantropije, izvedli an
keto o potrebah starejših ljudi v 18 
društvih upokojencev po različnih 
območjih v Sloveniji z idejo vklju
čevanja nevladnega neprofitnega 
sektorja v organizacijo pomoči na 
domu starejšim.
Tudi člani Društva upokojencev 
Izola smo v svojem okolju pri
pravljeni zastaviti tovrsten projekt 
in bomo organizirali obisk vseh 
krajanov starejših od 69 let. Pro
stovoljci bodo s pomočjo vprašalni
ka ugotovili potrebe po vseh vrstah 
pomoči na domu in kdo to pomoč 
že dobiva. Posredovali bomo podat
ke o potrebah pristojnim službam 
(občina, patronažna služba lokal
nega Zdravstvenega doma, Center 
za socialno delo, Zavod za pomoč 
na domu, privatne organizacije, 
ki organizirajo pomoč na domu in 
druge nevladne organizacije, ki se 
ukvarjajo s tem). Skušah bomo or
ganizirati pomoč vrstnikom v okvi
ru društva (druženje, svetovanje, 
različne vrste laične pomoči, med
generacijske aktivnosti) in združiti 
aktivnosti društva v dnevnem cen
tru v sodelovanju z lokalno skupno
stjo v okvirih danih možnosti. Z red
nimi obiski pri osamljenih in tistih, 
ki so izjavili, da potrebujejo pomoč 
in jo tudi dobijo, bodo prostovoljci 
spremljali kvaliteto pomoči in zado
voljstvo uporabnikov. S podatki, ki 
jih bomo zbirali, bomo vplivali na 
občinsko in nacionalno politiko po
moči starejšim na domu.
Za spremljanje potreb starejših, 
ki živijo doma in za organizacijo 
pomoči so najprimernejši njihovi 
vrstniki iz njihovega najožjega oko
lja. Starejši ljudje se namreč zaradi 
naraščajočega nasilja in zaradi po
plave prodaje na domu vedno težje 
odločajo odpirati vrata neznancem. 
Izkušnje v preteklih letih so pokaza
le, da njihovi vrstniki nimajo težav 
vzpostaviti konakta z njimi. Še eno 
prednost imajo starejši ljudje kot 
anketarji in organizatorji pomoči: 
lažje opazijo potrebe po pomoči, ki 
jih starejši težko povedo, ker imajo 
podobne težave sami.

Prav zaradi tega tudi lažje najdejo 
primerno pomoč, ki bo starejšim 
ljudem odgovarjala.
Poleg tega, da ugotavljamo potre
be starejših, je tudi pomembno, da 
jih seznanjamo s programi pomoči 
in njihovimi pravicami in da nena
zadnje spremljamo in opažamo tudi

spreminjanje teh potreb, ki z leti 
naglo naraščajo. Med prostovoljce 
vabimo upokojence in druge ob
čane, ki bi želeli to delo opravljati. 
Prostovoljci so lahko člani katerega
koli Društva, ki deluje v naši lokalni 
skupnosti. Prostovoljec je lahko tudi 
nekdo, ki ni član nobenega Druš
tva. Za opravljanje tega dela, bomo 
prostovoljce usposobili. Prijave 
sprejemamo na Društvu. Projekt že 
izvajajo v okrog 150 Društvih upo
kojencev po Sloveniji.
S prostovoljnim delom premagu
ješ lastno osamljenost, polepša ti 
dan, spet lahko koristno porabiš 
svoja znanja in izkušnje, ki si jih 
pridobil(-a) v življenju.

Društvo upokojencev Izola

Poletno parkiranje
Poletje, poleg vsega lepega prinese 
tudi kaj slabega. Med drugim tudi 
višje cene parkiranja na nekaterih 
plačljivih parkiriščih. Tako-le so se 
spremenile cene na Velikem trgu.

Zamenjajte barvo
Izolani presenečeno ugotavljajo, da 
moramo pri nas vsako leto dvakrat 
obnoviti vso talno signalizacijo. Da 
ni problem v kvaliteti barve?

Od energijskih točk do spomina na Tita
Društvo upokojencev Jagodje - Dobrava je orgniziralo dvodnevni izlet v Rogaško Slatino, Olimje in Kumrovec..
»Dobrodošli v našem domu,« nas je pri
srčno pozdravil g. Nino, upravitelj doma 
ZDUS v Rogaški Slatini. Po kratkem 
ogledu doma, ki bi mu glede ne sodob
no urejene sobe, prijazen sprejem in 
urejeno okolico, lahko nadeli kar nekaj 
zvezdic, smo se odpeljali v hotel Izvir na 
toplo malico, nato pa v Rogatec.

Ogled muzeja na prostem je bil, ob 
res natančni in izvirni razlagi do
mače vodičke, enkratno doživetje, 
grad Strmol, ki sicer služi predvsem 
v protokolarne namene pa nas je 
presenetil z moderno urejenimi 
prostori. Popoldan je bil namenjen 
Rogaški Slatini ah individualnemu 
izboru. Mnogi so se zadržali kar v 
hotelu Izvir, ki na svojem vrtu, dvo
rišču in bregu pod hotelom ponuja 
več energijskih točk. Pred večerjo se 
nam je pridružil g. Novak, ki je po
skušal vsakemu, ki se mu je prepu
stil dati čimveč pozitivne energije.

In ne boste verjeli! Uspelo mu je. 
Čeprav je bila povprečna starost 
udeležencev izleta več kot 70 let, 
smo se zvečer lahko zavrteli v ritmu 
prijetne glasbe in se veselili pozno 
v noč.
Olimje je čudovit kraj, poln novih 
hotelov in bazenov, a trenutno še 
ves v gradnji.
Kumrovec ni nostalgija, a mi v teh 

letih gotovo čutimo 
še vedno spošto
vanje do tistih, ki 
so nam v mladosti 
mnogo pomenih. 
Kar raznežili smo 
se in se ponovno 
postavili pred kip 
Josipa Broza - Tita. 
Pohvale vreden je 
tudi muzej na pro
stem »staro selo« ki 
prikazuje običaje iz 
hrvatskega Zagorja.

Zaključek našega potepanja je bil na 
turistični kmetiji Radej v Sremiču pri 
Krškem, kjer smo rezervirali kosilo. 
Po vijugasti cesti smo se vzpenjali 
med čudovitimi dolenjskimi vino
gradi. Pravna vrhu griča, od koder je 
bil čudovit razgled na celotno krško 
kotlino, so nas sprejeli Radejevi.In 
kako sprejeli - z okusnim domačim 
sadnim kruhom in prijetnimi zvoki 
harmonike. Pogostih so nas pa tako, 
da smo si res lahko vsi »obliznili pr
ste«. Za višek našega zadovoljstva 
je poskrbel sam gospodar. Opremil 
je muzikante in to kar naše 3 mla
denke - Silvo, Jano in Edo. Poglejte 
jih na sliki. In kaj, če bi jih še slišali, 
kakšne melodije so izvabljale iz teh 
preprostih instrumentov. Navduše
nje se dolgo ni poleglo. Zapeli smo 
in zaplesali in se dolgo nismo mogli 
posloviti od gostoljubnih Sremiča- 
nov. To potrebujemo mi upokojenci, 
druženje in sprostitev. Vera
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Siamo al 
miracolo?

Sembra quasi impossibile che un do
cumento strategico come quello sullo 
sviluppo turistico di Isola nei prossimi 
anni venga approvato, dopo due ore di 
intenso dibattito, quasi all 'unanimità. 
Altrettanto dicasi per l’altro impor
tante documento, passato in seconda 
lettura, riguardante il piano regolatore 
del centro città, alle Porte, che prevede 
tra l'altro la costruzione di un grande 
parcheggio sotterraneo.
Per le condizioni politiche di Isola 
questo fatto potrebbe significare ad
dirittura un mezzo miracolo, soprat
tutto tenendo conto che alle prossime 
elezioni amministrative manca meno 
di un anno e mezzo. Che si tratti di 
un’improvvisa presa di coscienza e 
di responsabilità dei consiglieri, dopo 
una stasi che ha portato via quasi l'in
tera legislatura, tra crisi ed elezioni 
anticipate.
Un accenno merita soprattutto la 
visione strategica sullo sviluppo del 
turismo, presentata in prima lettura 
da un 'azienda specializzata lubiane- 
se, il cui rappresentante è riuscito a 
svolgere il tema suscitando i consensi 
di tutta la platea, sia per il metodo, 
ma -forse - soprattutto per la forza 
delle proposte avanzate: uno sviluppo 
che tenga conto dellepriorità naturali 
e storiche della città, senza detur
parne il paesaggio, ma addirittura 
raddoppiando la ricettività quotidiana 
dell 'industria dell 'ospitalità. Una città 
che vuol legare il proprio destino al 
mondo del turismo non può farcela 
se non riesce contemporaneamente 
a coinvolgere nel progetto tutta la 
cittadinanza, in particolare quella 
più restia, cioè quella residente nella 
zona storica della città. In questo 
senso vanno valutate le risorse umane 
e materiali disponibili, promuovendo 
iniziative e stimolando anche in questo 
campo chi ha coraggio e creatività. 
Forse proprio partendo da questi 
presupposti è risultata meno accetta 
la proposta di istituire un organismo 
destinato a promuovere la funzione 
pubblica del settore turistico in so
stituzione di quello esistente che ha 
dimostrato dì non aver saputo essere 
all 'altezza dei compiti. Non si tratta di 
formule organizzative-èstatoribadito 
- ma di chi è chiamato a svolgere un 
lavoro: un problema che non si può 
risolvere creando un organismo nuo
vo, ma senza aver chiaro a chi sarà 
chiamato per farlo funzionare.

Silvano Sau

Sviluppo turistico e piani regolatori 
al Consiglio Comunale

La strategia di sviluppo turìstico fino al 2015 e il piano regolatore con parcheggio sotterraneo 
nel centro di Isola in dibattito al Consiglio Comunale di Isola. Alla Biblioteca Civica il premio 
comunale per la qualità e l’impegno profusi nel lavoro.
Il Consiglio Comunale di Isola, riunito nel 
pomeriggio del 27 maggio e protrattosi fino 
a notte fonda sotto la presidenza del sindaco, 
dott. Tomislav Klokočovnik, ha affrontato 
ben 18 punti all’ordine del giorno, tra i quali 
particolare interesse ha suscitato la proposta di 
strategia per lo sviluppo turisitico del comune 
nel periodo 2009-2025 preceduta dal la proposta 
di istituzione di un ente pubblico per il turismo 
in sostituzione dell’attuale organizzazione che 
non ha raccolto molti consensi. Durante il 
dibattito i consiglieri isolani hanno espresso 
parere favorevole al documento, sottolineando 
in particolare gli aspetti propositivi per uno 
sviluppo improntato sulle priorità e opportunità 
offerte dal territorio, dalla sua storia e dagli 
aspetti urbanistici e architettonici. La proposta 
assunta dal Consiglio in prima lettura, è stata 
posta in dibattito pubblico di 60 giorni, prima 
di approdare nuovamente in Consiglio per l’ap- 
provazione decisiva. Tra gli altri punti discussi, 
il Consiglio ha affrontato e approvato pure 
alcune proposte di piani regolatori, compresa 
la prevista costruzione alle Porte, quindi nel più 
rigoroso centro urbano, di un grande parcheggio

sotterraneo, resosi ormai indispensabile per far 
fronte alla cronica mancanza di posteggi sia 
per la popolazione locale che per i numerosi 
visitatori della nostra città. Dopo aver approvato 
la proposta di assegnare quest’anno il premio 
comunale alla Biblioteca civica per l’impegno 
e la qualità profusi nel promuovere la lettura e 
l’informazione, i consiglieri hanno ascoltato 
un’ informazione riservata, quindi a porte chiuse, 
inerente la denuncia per danni ammontanti a 
2.800.000 di Euro presentata nei confronti del 
Comune da parte dell’azienda “Marinvest”.

Bilinguismo all’Ospedale di Isola: 
risposta del Ministro

Non c 'è stata alcuna pressione sul Consiglio del! 'Ente ospedaliero isolano in merito alla nomina 
del f.f. di direttore generale. Agli atti - secondo il ministro — anche l’attestato comprovante la 
conoscenza della lingua italiana. Come noto, una decina di giorni fa, la Comunità Autogestita 
Costiera della Nazionalità Italiana aveva inviato formale protesta a! Presidente del governo sloveno 
in seguito alla nomina delf.f. dì direttore generale dell 'Ospedale generale di Isola contravvenendo 
alla clausola statutaria e di legge che prevede la conoscenza attiva delle due lingue ufficiali per gli 
enti chiamati a svolgere servizio pubblico. A rispondere il ministro per la sanità, Borut Miklavčič, 
secondo il quale da parte sua non sarebbe stata effettuata alcuna forma di pressione sul Consiglio 
dell’Ente per convincere un candidato che non ottemperava a tutte le condizioni richieste dal 
bando di concorso, pur ammettendo che contro la sua proposta avevano votato il presidente del 
Consiglio ed il rappresentante degli assicurati. Nella sua risposta, ancora, il ministro sostiene 
che per l’elezione del f.f non è prescritta la conoscenza obbligatoria della lingua italiana. Siamo 
convìnti, che il firmatario detla protesta, la presidenza della Comunità Autogestita Costiera della 
Nazionalità Italiana, non mancherà di verificare le affermazioni del ministro, anche se, almeno per 
quanto riguarda la necessità o meno di attestare la conoscenza della lingua ufficiale ne! caso si tratti 
di una funzione provvisoria, le affermazioni de! ministro non trovano conferma nelle disposizioni 
di legge. Anche quando coadiuvate - come sostiene - dal parere del legale dell’Ente Pubblico. E 
ancor meno, ci permettiamo di sostenere noi, se lo sostiene chi è investito in prima persona nel 
ruolo di garante dello Stato di diritto nel settore. Proprio per questo, come è stato rilevato nelle 
file minoritarie, ci si aspetta una risposta diretta anche dall 'intestatario della protesta formale, il 
Presidente della compagine governativa, di cui fa parte anche il ministro per la sanità.

Resoconto trimestrale della CAN isolana
Il Consiglio della Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana di Isola, riunito a Palazzo 
Manzioli sotto la presidenza di Silvano Sau, ha preso in esame tutta una serie di problemi 
correnti. In primo luogo il resoconto finanziario trimestrale che, come è stato sottolineato, per 
il momento rientra nelle direttrici previste dal bilancio per l’anno in corso. Ciononostante, 
vista la situazione di crisi che sta investendo anche la municipalità isolana, è stata ribadita la 
necessità di vigilare sia sulla realizzazione delle entrate che delle uscite soprattutto in vista 
delle progettate attività dei prossimi mesi. All’esame del Consiglio pure alcune informazioni 
riguardanti l’assetto organizzativo interno della Comunità, tra cui pure la proposta di dare 
vita nell’ambito dell’attività bibliotecaria ed informatica di un centro di documentazione, 
sia a testimonianza dell’attività svolta dalla Comunità Italiana, ma anche di supporto a tutti 
coloro che si interessano di storia locale e di storia patria. I consiglieri hanno anche preso atto 
dell’informazione inerente la gestione del Wine-bar al pianterreno di Palazzo Manzioli.



SCUOLA SCUOLA SCUOLA SCUOLA
Gli alunni delle classi dalla prima alla quarta hanno partecipato ad un campo 
scuola sul lago di Bohinj soggiornando nella località di Stara Fužina.

È stata un’occasione per 
conoscere l’ambiente alpino 
e di svagarsi in mezzo alla 
natura. Svolgendo diverse 
attività e effettuando alcune 
visite i bambini hanno avuto 
l’opportunità di conoscere 
da vicino l’ambiente di vita 
delta montagna attraverso 
l’osservazione diretta.

Davanti ad un numeroso pubblico che ha riempito la palestra tutti i bambini della 
Scuola materna L’Aquilone si sono esibiti con canti, balli e recitazioni dimostrando 
bravura e serietà e soprattutto suscitando simpatia. In programma la conclusione 
del progetto Cento parole... in scena. Lo spettacolo era intitolato Zapping alla TV 
e riproponeva situazioni e motivi televisivi interpretati dai vari gruppi di bambini. 
Nei vari numeri essi hanno ripetuto ciò che hanno imparato durante l’anno sco
lastico nell’ambito delle attività legate al progetto supportato dalla collaborazione 
tra Unione Italiana e Università popolare di Trieste. Il progetto aveva lo scopo 
di sviluppare l’espressività e la creatività e di stimolare lo sviluppo psicomotorio.

La Comunità autogestita della nazionalità italiana di Isola e la Suola ele
mentare Dante Alighieri hanno organizzato per il secondo anno consecutivo 
la mostra intitolata Ne combiniamo di tutti i colori. Esposte le opere di un 
anno scolastico di tutti gli allievi della Scuola materna L’Aquilone e della 
scuola elementare. All’apertura sono intervenuti il presidente del Consiglio 
della CAN Silvano Sau e la Preside Simona Angelini.

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
Mitteleuropea e musiche di Eugenio Visnoviz per ricordare la ricorrenza del 2 
giugno,FestadellaRepubblicaItaliana,aPalazzoManzioli.Ospitiilduo Massimo 
Pavento, al violoncello, e Corrado Guilin, al pianoforte. Introduzione critica di 
Sergio Cimarosti. Felice coincidenza quella di abbinare una serata di cultura alla 
Festa della Repubblica italiana,perribadire ancora una volta il ruolo e l’importanza 
della cultura nel mantenimento dell’identità nazionale. A introdurre la serata, 
dedicata interamente alla musica del compositore triestino Eugenio Visnoviz, il 
critico musicale Sergio Cimarosti che, nel parlare del musicista ha voluto presen
tare il volume “La città musicalissima di Visnoviz” a cura di Massimo Pavento e 
pubblicato recentemente dall’UPT in collaborazione con HCivico Museo Teatrale 
“Carlo Schmidi” di Trieste. La parte musicale, che ha letteralmente impressionato 
il pubblico - purtroppo non molto numeroso - è stata eseguita dal Duo Massimo 
Pavento - violoncello - e Corrado Gulin - pianoforte.

Si dice e non si dice...
Eccoci a parlare della voce “onde”. Diciamo subito che si tratta di una parola dai molti 
significati usata spesso a sproposito. 11 solo uso corretto (a parte le onde del mare) è 
nel senso di: da dove, di dove. È usabile anche nel senso di “affinché”, ma oggi è uso 
affettato. Da evitare soprattutto “onde” con l’infinito, come per esempio: Te lo dico, 
onde metterti in guardia. Perciò mettiamoci tutti in guardia sull'uso di “onde”.

G.S.
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Non c'è più religione
Con le nuove proposte capitalistiche in Slovenia sinceramente siamo 
diventati più poveri, però non più fessi. A chi ci crede tali, e questi 
non sono in pochi, vogliamo rispondere orgogliosamente che, per 
il momento ancora, tolleriamo le nefandezze di chi da anni ci dirige. 
Perciò è inutile che tentino di calare repentinamente la carta degli 
sconti quando noi tutti sappiamo che è un tentativo di farsi applau
dire per le loro ruberie. E altresì inutile che continuino a diminuire 
di qualche centesimo il costo dell’energia oggi quando sappiamo 
che dietro a quella diminuzione si nasconde un forte aumento per 
il domani. Il massimo dell’anacronismo di questi comportamenti lo 
stiamo vivendo proprio in questi giorni quando sentiamo che i nostri 
dirigenti si sono “premurati" a dare la caccia ai super stipendiati 
chiedendo a loro di diminuirsi i premi e stipendi. Diminuzioni che se 
tutto va bene sono del 5 % che se tradotti nella realtà dei salariati 
nostrani significano più di uno stipendio. Allora cosa vuol dire il da 
loro percepito restante 95 %? Signori, siamo poveri ma non fessi.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
Sabato, 6 giugno 2009, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
L’ALLEGRO ZIBALDONE - Spet
tacolo di varietà. Il Gruppo Filo- 
drammatico Bambini “Le Nuvole” 
della Comunità degli Italiani di 
Berlocchi in collaborazione con la 
Scuola Elementare “Pier Paolo Ver- 
gerio il Vecchio” sezione di Berloc
chi, presenta IL PAESE DI CARTA, 
per la regia di Edda Viler. Nella se
conda parte si esibiranno i Cantanti 
e i Minicantanti del sodalizio orga
nizzatore. Organizzazione: CI Dante 
Alighieri.

Venerdì 12 - Sabato 13 giugno, 
Piazza Manzioli
GIORNI DELLE OLIVE, DEL 
VINO E DEL PESCE. Al piano ter
ra di Palazzo Manzioli esposizione 
di prodotti tipici. Organizzazione: 
Centro per la cultura, lo sport e le 
manifestazioni.

Sabato, 13 giugno, ore 10.00, Gal
leria Krajcar
Mostra fotografica RIFLESSO 
DELL’ANIMA. L’esposizione ri
marrà aperta al pubblico 10 giorni. 
Organizzazione: CI Dante Alighieri.

Aula d’informatica
Aperta al pubblico dal lunedì al ve
nerdì dalle 18 alle 21.

Biblioteca D. Lovisato
La biblioteca Domenico Lovisato e 
la sala di lettura di Palazzo Manzioli 
sono aperte al pubblico dal lunedì al 
venerdì dalle ore 15.00 alle 18.00.

Attività sportivo - ricreativa
Sabato, 6 giugno, ore 10.00, Trieste
Invitata dalle ACLI di Trieste, la 
squadra della “Dante Alighieri” 
di Isola partecipa al TORNEO DI 
CALCETTO.

Venerdì, 12 giugno 2009, ore 17.00, 
Pleši vo
La squadra di tennis maschile della 
CI P. Besenghi degli Ughi di Isola, 
gioca al campionato ricreativo estivo 
del Litorale (DUNLOP-SLAZEN- 
GER) contro la TK BELVIN.

Sabato, 13 giugno, ore 17.00, Pa
lazzo Manzioli III piano
15° TORNEO DI BRISCOLA E 
TRESSETTE riservato esclusivamen
te ai soci della Comunità degli Italiani 
Dante Alighieri. Ogni partecipante è 
tenuto a versare la quota di €7,00.

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Terza piazza d’onore consecutiva per la Besenghi basket al torneo allestito dalla 
Banka Koper. Stavolta il secondo posto conquistato ha decisamente assunto un 
valore superiore a cospetto degli altri centrati in precedenza in quanto il quadran
golare era farcito di squadre di non indifferente consistenza tecnica considerando 
che la compagine besenghiana è per lo più composta da elementi che praticano la 
pallacanestro a livelli ricreativi. Nel torneo disputatosi all’interno della palestra 
della scuola elementare slovena Vojka Šmucdi Isola la Besenghi, dopo aver superato 
con inattesa facilità, la squadra organizzatrice, Banka Koper, ha perso in finale 
contro il club di Portorose in una partita in cui godeva anche di 17 lunghezze di 
vantaggio prima di liquefarsi in dirittura d’arrivo e uscire sconfitta dal confronto. 
71 a 67 il risultato a benficio di Portorose. Terzo posto per i lubianesi del Globus 
impostisi nella finalina sui “generosi”, visti gli esiti, bancari di casa.

R.S.

Su organizzazione dell’Università Popolare di Trieste e dell’Unione Italiana 
di Fiume, una comitiva di soci della CI P. Besenghi degli Ughi di Isola e della 
CI di Villanova - Verteneglio hanno partecipato ad un’escursione di studio in 
alcuni siti etruschi dell’Italia Centrale. Accompagnati dalla rappresentante 
dell’Università Popolare di Trieste Susanna Isernia, la comitiva formata da 20 
soci della CI P. Besenghi degli Ughi di Isola e 15 della CI di Villanova presso 
Verteneglio (Croazia) ha affrontato in quattro giorni, sotto un sole cocente e la 
temperatura di oltre 30 gradi, la visita di ben sei siti etruschi in Emilia, Umbria e 
Lazio. Un’escursione impegnativa, con molti spostamenti in pullman,portata a 
buon termine grazie alla professionalità e alla simpatia della direttrice di viaggio 
Susanna Isernia, all’ottima guida dell’autista della SAF Stefano Caris e alla 
straordinaria bravura delle guide locali. L’escursione, importante anche sotto 
l’aspetto linguistico e quale momento di aggregazione, è stata organizzata da 
UPT e UI con i finanziamenti del Ministero degli Affari Esteri italiano e della 
Regione Autonoma Friuli Venezia Giulia su iniziativa delle due Comunità.
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Srečanje krvodajalcev
V petek, 5. junija ob 17.00 uri bo v Srednji gostinski in turistični šoli tra
dicionalno srečanje izolskih krvodajalcev, ki ga organizirata Območno 
združenje RK in Občina Izola. Na srečanju bodo podelili priznanja vsem 
jubilejnim darovalcem, med temi bodo tudi tisti, ki so kri darovali že 100 
krat in več. Med njimi bo tudi Rajko Ubiparipovič (na fotografiji), ki je 
kri daroval 120 krat. Seveda so po
vabili tudi vse tiste krvodajalce, ki 
zaradi starosti ali drugih razlogov 
ne morejo več darovati krvi.

Lani je kri darovalo 868 krvoda
jalcev, od tega okrog 170 mla
dih, ki so kri darovali prvič. Prav 
na mladih želijo graditi tudi v 
prihodnje. Do maja letos je kri 
darovalo 33 mladih iz srednjih 
in visokih šol. To je jamstvo, da 
tradicija krvodajalstva ne bo izu
mrla.
Srečanja v Izoli se bodo udeležili 
tudi predstavniki krvodajalcev iz 
sosednje Furlanije Julijske kraji
ne s katerimi ima 00 RK Izola 
dolgoletne prijateljske vezi. Po
sebno priznanje pa bo prejel kvartet 7 plus, ki praznuje 15 letnico 
delovanja, vsi člani kvarteta pa so redni krvodajalci.

Tragična nesreča na gradbišču
V petek popoldne, nekaj minut pred 19. uro se je na gradbišču hitre 
ceste, nekaj deset metrov od starega odcepa s ceste za Korte, vzpo
redno z izolsko obvoznico, zgodila prometna nesreča, ki se je žal 
zaključila s tragičnim izidom. Zaradi poškodb je na kraju nesreče 
izgubil življenje 18-letni mladenič iz Izole, trije sopotniki, 17 in 20 
letna Izolana in 16-letna Koprčanka pa so bili v nesreči lahko telesno 
poškodovani in odpeljani v Bolnico Izola.
Z neregistriranim Fiat puntom so se vozili po cesti delovišča avtoceste ob 
izolski hitri cesti, kjer promet z vozili ni dovoljen. Po poročilu policistov 
in izvedencev je zaradi neprimerne hitrosti voznik na makadamski cesti 
izgubil oblast nad vozilom in se po drsenju z avtom prevrnil v kanal, kjer 
je pokojni ostal ukleščen pod vozilom.
Nedvomno je tragičnemu razpletu botrovalo veliko nesrečnih okoliščin, 
od tega, da je bil mladenič še neizkušen voznik do tega, da najverjetneje 
ni bil pripet z varnostnim pasom. Prav tako je res, da so se za vožnjo odlo
čili na kraju kjer ne ogrožajo drugih, 
saj smo voznika poznali kot mirnega, 
delovnega mladeniča, ki se je priprav
ljal na prvo redno zaposlitev. Zgodilo 
se je tisto, kar se zgodi večini mladih, 
ki vsaj enkrat pridejo v situacijo, ki bi 
se lahko nesrečno končala. K sreči se v 
veliki večini primerov zgodi drugače, 
tokrat pa je bila fortuna nekje daleč.
Še nekaj dni po nesreči je kraj tragične
ga dogodka obiskovalo veliko mlade
ničevih prijateljev in prijateljic, videti 
je bilo toliko žalostnih obrazov, da bo 
dogodek zagotovo pri marsikomu pu
stil opozorilo, kako krhka in tanka je 
meja med življenjem in smrtjo.

DAN ODPRTIH VRAT na MEDLJANU
sobota, 6.06.2009

Vabimo vas na 11. DAN ODPRTIH VRAT KK Medljan, ki bo na 
Turistični Kmetiji Medljan (pri Šaredu nad Izolo), s celodnevnim 
programom

11.00 voden ogled kmetije
12.00 kovanje konja
12.30 predstavitev hlevskih konj
13.30 priprava konja ( čiščenje, sedlanje in uzdanje konja)
14.00 vodenje otok na konju po manežu
14.30 šola jahanja na lonži
15.00 šola jahanja - mladi jahači
15.30 dresura - zrcalno jahanje
16.00 dresura Nastja Vrčkovnik
16.30 spretnostno jahanje

DEGUSTACIJA VIN IZ PRIZNANE IZOLSKE KLETI

MALI OGLASI

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

IŠČEMO
- Sem mamica s 17 mesečno 
hčerkico in nimava kje živet, 
zato zelo, zelo nujno iščeva 
streho nad glavo, saj iz dneva v 
dan ne veva kje bova prespali. 
Tel.: 070 865 998
- Mlad par brez otrok in redno 
zaposlitvijo išče v Izoli enosob
no stanovanje do 400 Eur. tel 
051 623 877
- V zameno za skromno sobo vam 
ponujam pomoč pri vzdrževanju 
hiše in vrta. tel 040 224 077
- V Izoli iščem dvosobno stano
vanje velikosti do 45 m2 za dalj
še obdobje. Tel. 041 392 177
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli. Tel. 040 340 
005
- Družina išče dvosobno stano
vanje za daljše obdobje Tel. 040 
224 077
- Štiričlanska družina v Izoli 
IŠČE dvo ali dvo in pol sobno 
stanovanje za daljše obdobje. 
Kontakt na tel. št.. 040 768 714
ODDAMO
- Garsonjero v izolskem bloku za 
eno osebo, do 15. junija. Tel. 040 
614 823 (po 14. uri)
- V San Simonu oddam poslovni 
prostor llm2. tel 031 611 568 
PRODAMO
- Izola Livade, pridam stanovanje 
3.5 sobno, 75,34m2 v 1. nadstro
pju bloka zgrajenega leta 1983, 
vzdrževano, opremljeno, parkiri
šče pred blokom, ZK urejeno, brez 
bremen, hitro vseljivo.
Cena 193.000 eur oz. po dogovo
ru. 041 247 944 ________________

Vozila in plovila

- Prodam kolo z motorjem To
mos, letnik 1996 (3.100 km), re
gistrirano do konca maja 2009. 
Zelo dobro ohranjeno. Tel.: 040 
701 285
- Prodam Citroen Kara letnik 
2002, dobro ohranjen. Cena po 
dogovoru, tel 041 653 946
- Kupim dobro ohranjen osebni avto, 
enoprostorec, s sedmimi sedeži. Tel. 
041 608 765

- Prodam jadrnico Elan S707 (8m) 
z motorjem Fiatmarine 25ks in 
izvenkrmnim motorjem Tomos 4,8. 
Opremljena je z avtopilotom, glo
binomerom, vitlom za sidro Quick 
1000W. Seveda so v opremi vsa ja
dra in opremljenih 5 ležišč. Jadrnica 
je zelo dobro ohranjena, ogled je 
možen v Jahtnem centru Izola (la
djedelnica). Tel: 041 278337.
- Prodam (v Izoli) leseno barko pa
šam, letnik 2002, izdelano iz slavon
skega hrasta, dolžine 4,85 m / širine 
1,84 s Tomosovim motorjem 4.5 in 
ribiško mrežo. Cena po dogovoru, 
tel 05/ 6414 404 dopoldan in 031 
885 426

Delo

- Ponujam inštrukcije Matemati
ke, Fizike, Kemije in Angleščine 
za osnovnošolce in srednješolce. 
Tutorstvo pri pripravi na izpite in 
izdelavi seminarskih nalog. Tel.: 
041 345 634
- Nudim pomoč na domu starej
šim osebam, čiščenje in posprav
ljanje. tel 041 686 703
- Nujno potrebujem kakršno
koli delo. Znam delati na polju 
in za stroji, sem zanesljiv in 
delaven. Tel. 031 792 316
- Mamica srednjih let, izobraže
na, čista, poštena, nudi pomoč v 
gospodinjstvu ali pomoč starej
šim osebam pri vsakdanjih opra
vilih, najraje v Kopru ali okolici 
Tel: 041 234 591

Razno

- V Izoli, za simbolično ceno 
prodam dekliško spalnico.Infor- 
macije na tel.št. 041321537
- Podarim kotni kavč, dobro 
ohranjen. Za prevoz poskrbite 
sami. tel 040 698 491 
-Prodam kozje mleko in mlad 
sir. tel 041 458012
- Prodam dolgo belo poročno obleko 
ital. konf. št. 46 s širokimi plesiranimi 
rokavi in plesiranim podaljškom na 
hrbtni strani. Cena po dogovoru cca 
150 evrov.
- Morda imate odveč pograd z dvemi 
ležišči? Mlada družina ga z veseljem 
odpelje. 041 275217
- Prodam več kot 50 let staro super 
ohranjeno Rog kolo s 4 prestavami, 
na novo pobarvano, potrebno je le 
zamenjati gume. Drag spomin na 
nonota. 150 e. Piran. Pokličite 031 
413 233
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Eko otroci iz Izole so 
reševali naš planet
V soboto 30. S. 2009 je na okroglem igrišču enote Livad potekala ekološko 
obarvana 13. Ciciolimpiada Vrtca Mavrica Izola. S sloganom »Zavihajmo 
rokave, počistimo smeti! Mi eko smo otroci, pomagajte še vi!«, smo želeli 
opozoriti, da vsi, majhni in veliki, lahko veliko storimo za ohranitev našega 
planeta Zemlje. Igre so se začele s prihodom prapora, maskote in olimpij
skega ognja ter s prepevanjem Cicihimne. Med igrami sta otroke vodila ani
mator Sten Vilar in Damjana Golovšek.
Okoli SS0 otrok iz vrtca Mavrica Izola in treh obalnih vrtcev so tekmovali 
v eko-igricah: očistili so smeti iz rek in potokov, reševali morske živalce, 
posadili drevo in tudi zbirali star papir, da ohranijo živo drevo, ločeno zbi
rali odpadke, šli na izlet tako, da so onesnaževalce-avtomobile parkirali in 
obiskali gozd s skirojem ali kolesom. Otroci so zapeli in zaplesali ob EKO 
himni skupaj a avtorico Tino Knafelc. Bilo je veselo in zabavno, vsi otroci 
so dobili majice in medalje z maskoto Cici-žogo.
Z nami so bili tudi predstavniki podjetij in ustanov, ki se ukvarjajo z zašči
to okolja in reciklažo odpadnih materialov, ki so predstavili obiskovalcem 
svojo dejavnost. Strokovne delavke vrtca so pripravile razstavo otroških 
izdelkov, ki je bila tudi ekološko obarvana, saj so otroci med letom veliko 
ustvarjali iz odpadnih in naravnih materialov.
Med potekom iger je potekal tudi tradicionalni srečelov, za katerega so starši 
naših otrok in drugi sponzorji prispevali finančna in materialna sredstva. 
Hvala vsem, ki so nam s sponzorskimi sredstvi ali z lastno udeležbo poma
gali pri organizaciji in izvedbi naše tradicionalne, že 13. Ciciolimpiade.

Vodja 13. Ciciolimpiade: Marija Juričič
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Uspeh mladih izolskih čelistk
Ne tekmovanju mladih glasbenikov Daleki akordi Jadrana, ki je 
potekalo v Splitu in Makarski so tri mlade čelistke profesorja An
tonija Hajdina, ki poučuje na umetniški gimnaziji in v izolski ter 
piranski glasbeni šoli, dosegle zelo lep uspeh. Na fotografiji sta 
Izolanki, Taja Jamnik in Aja Golob, ki sta osvojili prvo nagrado v 
kategoriji godal in zmagali med čelisti. Z njima sta korepetitorka 
Lada Kos in profesor Antonije.

Slikarska šola Martine Žerjal
Pri Andragoškem društvu Morje -
Univerze za tretje življenjsko obdo
bje v Izoli že vse od njenega nastanka 
pred dvema letoma deluje tudi SLI
KARSKA ŠOLA pod mentorstvom 
akademske slikarke, Izolanke Marti
ne Žerjal. Članice so te dni pripravile 
svojo prvo razstavo in jo dale na ogled v 
izolski Mestni knjižnici.


